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Glavni ureilnik »Polofn« Franvpk Miriič prodaja pokal najboljšemu slovenskemu športniku v letu 1960 Miru Cerarju

Anketa: »Najboljši slovenski športnik 1960«

Deseti krog

Letvica deseterice najboljših 
■slovenskih športnikov v letu 

1960 je takale:

1. Miro Cerar
Točke

5686
2. Marjan Pečar 5127
3. Janez Žirovnik 4983
4. Jože Brodnik 4766
5. Ivo Daneu 4532
6. Janez Teran 4483
7. Olga Šikovec-Luncer 3852
8. Stanko Lorger 2203
9. Franc Hafner 2037,

10. T.eon Pintar 1236

Novoletna
številka

..POLETA"
že v petek 

popoldne

Na 12 straneh našega lista bo.i 
ste lahko prebrali naslednje za:< 
nimive sestavke in reportaže: ;
■ 20 najboljših slovenskih šport*

nikov na odru koprskega gle< 
dališča 1

■ 30 vprašanj najboljšemu slov
venskemu športniku v 1. 196t 
Miru Cerarju iza Mira Cerarja

VELIKA ŠPORTNO-ZABAVNA PRIREDITEV »OD RIMA DO TRISULA« V 
KOPRU — GLEDALCI V KOPRU NAVDUŠENI — ŠPORTNIKI SO SE 
PREDSTAVILI TUDI KOLEKTIVU DELAMARIS V IZOLI — GLASOVALO

1563 BRALCEV »POLETA«

Minuli ponedeljek je bila v Kopru velika športno- 
sabavna prireditev, Id jo je priredilo uredništvo šport
nega tednika »Polet« ob priliki proglasitve najboljše
ga slovenskega športnika v letu 1960. V koprskem gle
dališču, ki je bilo razprodano do zadnjega kotička, se 
je zbralo okoli 600 gledalcev, ki so navdušeno pozdra
vili najboljše slovenske športnike ter novinarje šport
nega tednika »POLET« in RTV Ljubljana in seveda 
tudi Ljubljanski jazz ansambel ter pevki Marjano 
Deržaj in Majdo Sepe, ki so izpolnili zabavni del pri
reditve.

je prvo mesto Mira Cerarja v an
keti za najboljšega športnika Slo
venije 1960 popolnoma zasluženo.

Po razglasitvi rezultatov je dvaj- 
setorica najboljših slovenskih šport

nikov, ki je sodelovala na priredit
vi »Od Rima do Trisula« v Kopru, 
prisrčno stisnila roko in čestitala 
Miru Cerarju k zasluženemu pri
znanju za njegove uspehe v letoš
njem letu.

Uredništvo »Poleta« že 10 let za
poredoma izbira najboljšega sloven
skega športnika. Ta navada se je 
pri prijateljih slovenskega športa 
že močno ustalila in vsako leto so
deluje pri tem večje število naših 

(Nadaljevanje na 2. strani)

■ Najboljši jugoslovanski šport*
niki sami o sebi /t

■ Tudi v športu škandali
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leto? i
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ŽE V PETEK POPOLDNE! j

Poraz, ki zadošča
za nastop na svetovnem prvenstvu

P. 'reditev »Od Rima da Trisula« so obiskali tudi 
mnogi predstavniki javnega, političnega in športnega 
življenja, med drugim predsednik Sekretariata šport
ne zveze Slovenije in Partizana Slovenije tov. Leopold 
Krese, podpredsednik športne zveze Slovenije Stane 
Lavrič, sekretar ZKS za okraj Koper tov. Jakob Kaj- 
timir, predsednik OLO Koper tov. Albin Dujc.
Bralci »Poleta« so z glasovanjem 

la. posebnih anketnih lističih iz
dali za najboljšega športnika Slo
venije v letu 1960 najboljšega ju
goslovanskega telovadca, znanega 
iržavnega reprezentanta in olim- 
vi.jca, člana Partizan-Narodni dom 
dira Cerarja. Le-ta je prejel zelo 
eP pokal uredništva »Polet«, mimo 
e?a pa še lepo praktično darilo.
Prvo mesto je torej osvojil telo

vadec Miro Cerar in moramo se 
Pridružiti javnemu mnenju, se pra
vi mnenju naših bralcev, saj tudi 
)0 strokovni oceni Miro Cerar po 
vsej pravici zasluži prvo mesto med 
aovenskimi športniki. Znano je 
'umreč, da je Miro Cerar edini te- 
°vadee na svetu, ki lahko popolno
ma. enakovredno poseže v borbo z 
lajboljšimi sovjetskimi in japon-

V POVRATNI TEKMI JE MADŽARSKA PREMAGALA 
(10:6) - ZARADI BOLJŠE RAZLIKE V GOLIH 

VANSKA REPREZENTANCA NASTOPILA NA SVETOVNE"MPRVEN-
15:13

JUGOSLAVIJO 
BO JUGOSLO-

STVU.

skimi telovadci. Na olimpijskih 
igrah je osvojil odlično osmo me
sto, z nekaj sreče pa bi morda lah
ko premagal še kakega tekmovalca 
ruske ali zaponske vrste. Pri vsem 
tem moramo imeti pred očmi še to, 
da je moral Miro Cerar tekmovati 
v eliti svetovnih telovadcev, med
tem ko za naše zastopnike na olim
pijskih igrah v nekaterih drugih 
športnih panogah (nogometu, kole
sarjenju, boksu itd.l to ne velja. 
Mnogi odlični športniki v teh pano
gah so namreč profesionalci in niso 
smeli nastopati na olimpijskih igrah, 
medtem ko je bil v Rimu zbran 
pravi svetovni telovadni vrh. Če k 
lepemu usjlehu v Rimu prištejemo 
če mnoge 'zasluge Mira Cerarja pri 
uspehu naše telovadne vrste — po
sebno v dvoboju z Italijo — potem,

Tatabanya, 25. dec. V povratni 
kvalifikacijski tekmi za svetovno 
rokometno prvenstvo je madžarska 
reprezentanca v petek premagala 
Jugoslavijo 15:13 (10:6). To pa Ma
džarom ni zadoščalo za uvrstitev ua 
svetovno prvenstvo, saj je jugoslo
vanska reprezentanca zmagala v 
Zagremu s štirimi goli v svojo ko
rist.

Jugoslavija: Jandrokovič, Jovič, 
Karadja, Stani^ukovič, Dogan, Ro
din, Bašič, Šimenc, Djuranec, Pe
trovič.

Madžarska: Kovacz, Paludi, Pfei
fer, Spiler, Balasz, Vojna, Adorjan, 
Vad, Lengyel, Igloi, Vitkay.

Sodnik Lorch (Švica).
Začetek ni obetal, da si bodo naši 

rokometaši jjriborili vstop na sve
tovno prvenstvo. V 15. min. so do
mači vodili z rezultatom 8:1, to 
predvsem po zaslugi nerazpolože
nega vratarja Jandrokoviča. Tudi 
ostali igralci so igrali slabo. Kasneje 
pa so sc naši le zbrali in odšli na 
počitek z rezultatom 10:6, seveda 
še vedno v korist domačih. Toda ta

rezultat je le obetal, da še ni vse 
izgubljeno.

Drugi del je bil povsem v rokah 
naših reprezentantov, ki so začeli 
igrati borbeno, pokazali izredno 
vzdržljivost in bili tudi dobro psi
hološko pripravljeni. Prav nič jih 
ni motilo, da so Madžari na svojem

igrišču vodili s štirimi goli razlike. 
Prav lahko rečemo, da igra naše 
reprezentance v drugem polčasu ni 
prav nič zaostajala za igrami naj
boljših reprezentanc. Tudi vratar 
Jandrokovič je v tem delu pokazal 
vse svoje sposobnosti in se tako 
oddolžil za slab začetek.

Zanimivo je, da si je tekmo ogle
dalo le okrog 300 gledalcev, čeprav 
so organizatorji prejeli naročila za 
15.000 vstopnic.

Iruim oi m-iimlii skakali!
Planica, 25. decembra. Danes so se prvikrat v letošnji sezoni po

gnali preko 80-metrske skakalnice v Planici naši najboljši skakalci, 
ki trenirajo v Planici že od peika dalje. V Planici je sedaj okoli pol 
metra snega, zato so pogoji za vadbo odlični. Tudi vreme se je usta
lilo in na belino pod rPoncami že dva dni sije sonce.

V Planici so se zbrali vsi najboljši skakalci, ki so v petek in so
boto treniralk na 40-metrski skakalnici, za danes pa so si uredili tudi 
89-metrsko skakalnico. Danes je vsak izvedel za uvod po dva ali tri 
skoke in daljine so se gibale tja do 75 metrov, kar je za začetek kar 
lepo. V Planici bodo naši skakalci trenirali do torka, še isti dan zve
čer pa bodo pod vodstvom zveznega kapetana tovariša Šramla odpo
tovali na znano tradicionalno novoletno avstrijsko-nemško turnejo tile 
skakalci: Pečar, Šlibar, Oman in Eržen.



bliskih atletskih zvez so razprav
ljali zlasti o tem kako bodo v posa
meznih republikah izkoristili pri
prave za evropsko prvenstvo za na
daljnjo akcijo za dvig kvalitete in 
množičnosti v atletiki.

Nazadnje pa se je sestal še častni 
odbor, organizacijski odbor, pred
sedniki republiških komisij za te
lesno kulturo in zastopniki Saveza 
sportova Jugoslavije. Pod predsed

stvom dr. Slavka Komarja so raz
pravljali o splošnem dvigu atletike, 
posebej še o pripravah naših kan
didatov za evropsko prvenstvo, ka
kor tudi o organizaciji nastanitve 
tekmovalcev, novinarjev in gledal
cev v času prvenstva. Kaže, da bodo 
lahko vse tekmovalce razmestili po 
raznih objektih na Košutnjaku, za 
gledalce pa bodo primerno pripra
vili internate in šole.

Beograd, 25. decembra. Včeraj so 
bili v Beogradu trije pomembni se
stanki v zvezi z evropskim prven
stvom'v atletiki leta 1962 v Beo
gradu. Najprej se je sestal strokov
ni svet Atletske zveze Jugoslavije.
Skupaj s predstavniki republiških 
odborov za priprave prvenstva šo 
sprejeli načrt priprav v letu 1961, 
s koledarjem prireditev in kontrol
nih treningov in tekmovanj vred.
Med ostalim so sklenili, da bo čim 
manj skupnih treningov, izjema 
bodo priprave za balkanske igre in 
priprave štafet nasploh, da pa se 
bodo kandidati za prvenstvo pogo
steje zbirali en do tri dni, kjer

Sjihovo^pSravljenost0 Da^ne^bi (Nadaljevanje s 1. strani) pred polno dvorano, da bomo spet
prezgodaj silili Ijudi^ k Preostremu bralcev, prijateljev športa športni- -rp^rtvovalnTsti!’ki^a To-

'™ J......... ............kov m strokovnjakov. Letos je bil Tn tn nU oni športnik, še
se poteguje za na-

Deseti krog zn Mira Cerarja
treningu lin doseganju rezultatov 
za vsako ceno, bodo prve spremem
be v zveznem spisku kandidatov krog tega tekmovanja je določil za 
napravili šele po balkanskih igrah, zma^
To pa seveda ne bo veljalo za tiste čani smo,
atlete, ki se ne bodo pripravljali 
ali, pa bodo v svojem delu pre
skromni. Pri AZJ bodo pričeli tudi 
voditi evidenco kandidatov in vsega 
trenerskega kadra.

Na sestanku predsednikov repu-

r in stroKovnjaKOV Leios je m. ra pokazati ta aU 
sporedu majhen jubilej - deseti. pr>s£bno tisti> ki se , v.
>g tega tekmovanja je določil za gjov najboljšega slovenskega šport- li, ki je gostoljubno sprejel 
igovalca Mira Cerarja. Prepn- njjca> y minulih io letih so si našlo- boljše slovenske športnike in
1 smo, da DOHIO prihodnje leto TT-r* vto tVv/vI el/vvT*iTvclrJV» OTW\v + v»il/-r*vr Tl n v "P ril ol o Inv* T? ’ I 'XF T v n Iv

spet pozdravili tako prisrčno in ta
ko veselo najboljšega športnika le
ta 1961. Spet bomo potovali v eno 
izmed središč slovenskega športa, 
vnaprej pa vemo, da bomo spet stali 
kraja za sedaj še nismo izbrali. Že

XIV. REPUBLIŠKO PRVENSTVO V NAMIZNEM TENISU

209 igralcev iz 18 klutov
Ljubljana, 25. dec. Včeraj in danes 

je bilo v Domu TV D Partizan Trno- 
no XIV. republiško prvenstvo v na
miznem tenisu. Prireditev je organi
ziral NTK Odred. Na prvenstvu je 
nastopilo okrog 200 igralcev iz 18 
klubov. Razveseljivo je dejstvo, da so 
se tekmovanja udeležili igralci iz 
vseh predelov Slovenije, kar kaže, 
da se je namizni tenis razširil tudi 
v krajih, ki pred nedavnim še niso 
poznali te panoge.

Igralci in igralke so se pomerili v

dinke: Petrač : Prelog 2:0, Kraigher : 
Pipuš 2:1, finale: Petrač : Kraigher 
2:1; moški B: finale: Granič : Jam
šek 2:0; mladinci: finale: Trupej : 
Grabnar 2:1.

Dvojice - moški: Kern-Zajc : Jam- 
šek-Grabner 2:0, Teran-Tomc : Se- 
dej-Godina : 2:1, finale: Teran-Tomc 
: Zajc-Kern 2:0; mladinci: Frelih- 
Grabnar : Gruden-Zupančič 2:0,
Vecko-Avramovič : Trupej-Strojnik 
2:0, finale: Frelih-Grabnar : Vecko- 
Avramovič 2:0; pionirji: finale Sa- 
zonov-Jemc : Strojnik-Usenik 2:1; 
mladinke: finale: Petrač-Kraigher :

14 disciplinah, od tega IT posamezno Knap Kokalj 2.1,zenske, finale. Pirc_
. Cresnievec : Vavce-Petrac (se m m o 7, dvojicah. I ekmovanje v času kolK”.nno)

poročanja še ni bilo končano in zato 
ial vseh rezultatov še ne moremo 
posredovati.

Rezultati — posamezno, pionirji:
Strojnik : Markun 2:0, Sazonov :
Buh 2:0, finale: Strojnik : Sazonov 
2:0; pionirke: Zrimec : Škerlj 2:0,
Mikec : Dežman 2:0. finale: Zrimec :

ki so izpolnili spored prireditve 
»Od Rima do Trisula«. Zahvaljuje
mo se tudi vsem športnikom, ki so 
se udeležili prireditve v Kopru ter 
kolektivu Tovarne Delamaris v Izo-

naj-
_ novi

narje Poleta ter RTV Ljubljana. 
Dolžni smo se zavhvaliti tudi na
slednjim podjetjem, ki so prispeva
la nagrade za najboljše slovenske 
športnike: Tovarni »Planika* —
Kranj, Tovarni »Almira«, Radovlji
ca, Industriji perila. Novo mesto. 
Pletenini, Ljubljana, Svilanit. Kam
nik, Tobačni tovarni, Ljubljana, 
Volnenka, Ljubljana, Destilaciji 
»Dana«, Mirna, Tovarni »Špik« iz 
Kranja, Tovarni športne konfekcije 
»Universal« iz Domžal ter Tovarni 
Delamaris iz Izole.

Prevoz je po znižani ceni organi
ziralo turistično podjetje »IZ- 

Ijanskemu jazz ansamblu, pev- LETNIK«, kateremu se na tem me- 
ma Marjani Deržaj in Majdi Sepe, stu javno zahvaljujemo.

Korač športnik leta
Beograd, 25. decembra. Najboljšega strelca olimpijskega košarkarskega 

turnirja v Rimu K a ril voj a K orača, člana košarkarskega kluba Beograd so danes 
proglasili za športnika leta. V anketi, ki jo vsako leto priredi med svojimi bralci 
beograjski Šport, je Korač dobil največ glasov (7166).

Pred Koračem so dobili »Zlato značko« športa Franjo Mihalič (M67), Sveto
zar GJigorič (1968) in Stanko Lorger (1959).

V letošnji anketi je zavzel drugo mesto nogometaš beograjske Crv. zvezde 
Bori v oje Kostič (6042 glasov), 3. član beograjskega Partizana Milan Galič (2655), 
4. dan zagrebškega Dinama Željko Perušič (2556), 5. nosilec srebrne olimpijske 
medalje v rokoborbi Branko Martinovič (Železničar Beograd) — 2542 glasov.

ve najboljših slovenskih športnikov 
razdelili med seboj:

leta 1951 — Igor Zupančič 
leta 1952 — Janez Polda 
leta 1955 — Stanko Lorger 
leta 1954 — Francka Erjavec 
leta 1955 — Stanko Lorger 
leta 1956 — Stanko Lorger 
leta 1957 — Stanko Lorger 
leta 1958 — Stanko Lorger ^ 
leta 1959 — Stanko Lorger 
leta 1960 — Miro Cerar
Ob tej priložnosti se moramo za

hvaliti Radiu-Koper za sodelovanje 
na prireditvi. RTV Ljubljani, ljub-

V Kranjski gori - idealen sneg!
Kranjska gora, 25. decembra. Že nikov in seveda tudi drugih ljubi- spremljali z diapozitivu Ob koncu 

dolgo v Kranjski gori, posebno v teljev smučanja. Znano je, da so te so sklenili, da bodo izvedli v le<toš- 
Mjkec 2:0; članice: Plut : Vavče 3:2, tem času, ni bilo tako ugodnih snež- dni v Kranjski gori na treningu nji zimski sezoni, kjer bodo le 
Pelrač : Pirc 3:1, finale: Plut : Pe- nih razmer kot letos. Vse žičnice naši mladi alpski tekmovalci, ki jih ugodne snežne razmere, smučarska 
trač (še ni končano); člani Teran : so od jutra do večera polne, po po- vodi znani reprezentant Jože Ilija. tekmovanja v vseh društvih Parti- 
Godina T:0, Tomažič : Jamšek 3:2, bočjih tega našega zimsko šport- Zbrani so vsi tisti, ki niso odšli v zan, mimo tega pa tudi okrajna 
Tomc : Granič 3:1, Kern : Sedej 3:1, nega središča pa se spušča vsak dan Cevinio in imajo torej lepo mož- prvenstva Partizana. Tekmovali bo- 
Teran : Tomažič 3:0. Tomc : Kern večje število tekmovalcev, smučar- nost. da bodo dokaj pripravljeni do v vseh disciplinah. Poudarili so, 
3:2, finale: Teran : Tomc 3:0, mla- skih učiteljev, najrazličnejših tečaj- stopili na letošnja prva tekmovanja, da bi bilo treba med mladino po-

, • , j- j t večati zanimanje Jse za ostale zim-
Živahno pa je tudi v domu »Ja- skogp0rj!le panoge, za drsanje, san- 

neza Porente«, kjer so bili te dni kanje jn zimsko izletništvo. Prire- 
zbrani na posvetu smučarski učite- <jj]i bodo tudi republiška prvenstva 
Iji in vaditelji organizacije 1 arh- — za pjonjrje v sankanju in smu- 
zan. Bilo jih je 29, manjkal pa je čanju, za vse ostale pa v patrolnih 
predstavnik mariborskega okraja jehjh in veleslalomu. Republiška 
(!). Zanimivo je povedati, da je bil prvenstva bodo najbrž v Kranjski 
ta posvet že deseti po vrsti in po- g0r; februarja. V okviru proslav 20. 
meni vsako leto vstop v smučarsko obletnice revolucije, se bodo člani 

teniške’ federaeiie Oba kinetnnn sezono. Na sporedu so imeli prak- Partizana množično udeležili prire- 
sta bila zadovoljna z razporedom tič'10 smučanje, predelali pa so tudi ditve »Po poteh partizanske Jelo- 
igre_ nekaj novih zanimivosti iz kongre- vice«. Moramo ugotoviti, da žal ni

..... sa v Zakopanih. Tovariš JeJočnik je bilo nobenega predstavnika Smu-
• ^ePrav strokovnjaki menijo, da predaval o vadbi na snegu za pio- carske zveze Slovenije, podobno kot 
ima Avstralija več upanja za zmago nirje, seznanili pa so se tudi s tur- prejšnji teden na posvetu sloven- 
šc ni povsem jasno, če ji bo uspelo /nim smučanjem. Vsa predavanja so skih smučarskih učiteljev, 
zmagati. Ljubitelji tenisa najbolj 
zanima, če bo po četrt stoletja 
uspelo evropskemu moštvu zmagati 
v finalu največjega teniškega tek
movanja.

Pred velikim srečanjem 
v Sidneyu

Sidney, 25. dec. S srečanjem med 
Orlandom Sirolo in Nealom Frazer- 
jem se bo jutri začelo v Sidneyu 
finalno srečanje za Davisov pokal 
med Italijo in Avstralijo. V drugem 
srečanju se bosta pomerila najbolj
ši evropski tenisač Pietrangeli in 
Avstralec Laver, ki je drugi na ja
kostni lestvici najboljših ienisačev 
Avstralije.

Žrebanje, ki je bilo danes pred 
okrog 2000 gledalci, je opravil Jean

Borotra, predsednik Mednarodne

Rakek Gradisu za petami
KEGLJANJE V CELJU

Celje, 25. dec. — Danes je bilo 
okfajno kegljaško prvenstvo Celja, 
na katerem so bili doseženi neka
teri prav dobri rezultati. Vrstni red 
je nasledni: ŽSD Celje 15.738, Elek- 
tro (CeJje) 15.518, Olimp 15.259, 
»13. maj« 15.197, Kovinotehna 15.117, 
Zabukovica 14.919, Invalidi 14.895, 
Ingrad 14.729, Kladivar 14.304, Ko
vinar (Štore) 14.017. Prvi dve ekipi 
sta se uvrstili v slovensko keglja
ško ligo. Med posamezniki pa so 
bili doseženi naslednji rezultati: 
Lubej 2102, Kranjc 2082, Kranjc I. 
2041, Vanovšek 2038, Marinček 2030.

Izdaja Tiskovni svet »Polet — Ureja 
uredniški odbor — Odgovorni urednik 
Tranček Mirtič — Rokopisov ne vračamo 
— Tisk tiskarne »Toneta Tomšiča« v 
Ljubljani, Cankarjeva 4 (pasaža Nebotič- 
LJubljani, Cankarjeva 4 (pasaža Nebotič
nika) — Poštni predal 377 — Čekovni ra
čun uprave 600-701/3-84 — Telefoni: ured
ništvo: 21-281 (ob nedeljah 20-170, 171, 172 
in 173) — uprava: 21-821 — Letna naroč

nina 800 din, polletna 400 din.

Začetek tekmovanja pričakujejo 
z velikim zanimanjem. Vseh 17.000 
mest na stadionu je razprodanih. 
Menijo jia, da bodo polovico mest 
zasedli italijanski priseljenci, ki 
bodo bodrili italijansko moštvo, ki 
bo prvič igralo v finalu za Davisov 
pokal.

EVROPSKI POKAL 
ROKOMETNIH PRVAKOV

Novi Sad, 25. dec. V I. kolu tek
movanja za evropski pokal ženskilr 
rokometnih prvakov je naš državni 
prvak ekipa Spartaka iz Subotice 
nepričakovano premagala romun
sko ekipo Štimce iz Bukarešte s 6:5 
(3:5). Uspeh jugoslovanskega prva
ka je tem večji, ker štejejo romun
sko ekipo med najboljše v Evropi.

Že v prvih minutah so Romunke 
vodile z 2:0 in kazalo je, da bo re- 
nomirana romunska ekipa z lahkoto 
premagala jugoslovanskega prvaka. 
Že v deseti minuti je bil rezultat 
izenačen. V drugem polčasu se ie 
posebej odlikovala Jakovetičeva, ki 
je pripomogla svoji ekipi k zmagi. 
Tekmo je dobro sodil Blažič (J).

Ljubljana, 25. dec. Kot listje z 
dreves, tako odpadajo v okviru 
ekipnega moškega kegljaškega 
prvenstva OKZ Ljubljana posamez
ni klubi kot kandidati za udeležbo 
na letošnjem ekipnem prvenstvu 
Slovenije, ki se bo začelo v drugi 
polovici januarja. Za mnoge ekipe 
je to prvenstvo dejansko prehuda 
preizkušnja, precej slabših rezulta
tov pa gre seveda tudi na račun že 
jrrecej obrabljenih kegljev. Seveda 
so zaradi tega nekateri delali ra
čune brez krčmarja in so se morali 
posloviti od republiškega prvenslva 
že pred vstopom vanj.

Z včerajšnjim in današnjim tek
movanjem so klubi zaključili I. kolo 
prvenstva OKZ in je vrstni red po 
1. kolu naslednji: Gradis 6535, Ra
kek 6491, Rudar 6365, Domžale 6319, 
Zvezda 6289, Ilirija 6287. Poštar 
6260, Ljubljana 6251, Obrtnik 6235, 
Proletarec 6226, Slovan 6211, Parti- 
zan-Trb. 6f49. Šest moštev pa je že 
odigralo H„ kolo svojega tekmova
nja in seveda zdaj nestrjrno čaka, 
kako bodo igrala preostala moštva 
ob svojem drugem nastopu. Morda 
se končni vrstni red ne bo preveč 
izpremenil v škodo nekaterim, 
medtem ko je za druge usoda bolj

ali manj že zapečatena. Po obeh 
odigranih nastopih so se moštva za 
zdaj zvrstila takole: Zvezda 12.573, 
Ljubljana 12.645, Ilirija 12.530, Slo
van 12.452, Poštar 12.423, Obrtnik 
12.592.

Včeraj in danes sta v I. kolu na
stopila še Rakek in trboveljski Par
tizan, svojo drugo tekmo pa je od
igral ljubljanski Poštar. Igralci Ra
keka so zaigrali izvrstno in dosegli 
le 44 kegljev manj kot Gradis, ki 
je trenutno v vodstvu. Za ta uspeh 
je najzaslužnejši Grom, saj je do
segel doslej daleč najboljši .ezul- 
tat prvenstva 891 (na jjolno 602 in 
na čiščenje 289), pohvaliti pa je tre
ba še Kuma (849), Homovca (827), 
mladinca Koščaka (819). Skoraj za 
dva razreda slabše sta se odrezala 
neposredni partner Rakeka Poštar 
in trboveljski Partizan, ki je nastopil 
danes. Poštar je dosegel le 6163 
kegljev (Berginc in Birsa po 803), 
Partizan pa še 14 kegljev manj, 
torej 6149 (Soklič 800). S tem si je 
Poštar močno poslabšal položaj in 
se uvrstil v družbo najslabših ekip. 
Partizan pa tudi ne bo mogel na
doknaditi prehude razlike, ki bi mu 
pripomogla za vstop v republiško 
ligo. Najzanimivejše bo tekmovanje

i1

Predkongresna
tribuna

Temelj za uspeh - 
šolska športna 

društva
Za našo predkongresno tribuBO 

smo tokrat povabili k sodelova
nju znanega trenerja in profe
sorja na Visoki šoli za telesno 
vzgojo v Ljubljani tov. Jožeta 
Šturma. Zanimivo je namreč zve
deti, kaj sodijo o kongresu šport
ni delavci s teh področij. Vabilu 
se je rad odzval in nam povedal 
marsikaj zanimivega.

_ KAJ PRIČAKUJETE OD 
KONGRESA ZA TELESNO KUL
TURO KOT ŠPORTNI TRENER?

— Znano je, da imamo trener- 
i pri našem delu velike težave. 

Prav zato pričakujem, da bo 
kongres prinesel rešitve za mar
sikatera pereča vprašanja. Seve
da se tudi pri nas kot povsod 
drugje po svetu potegujemo, da 
bi v športu dosegli višjo raven. 
Vendar je zato treba prehoditi 
razvojno pot, ki pa pri nas ni 
obdelana. Menim, da je za dose
ganje kvalitete v športu potre
ben prav tak sistem kot ga ima
mo pri nas v šostvu, kjer pozna
mo osnovno, srednjo in visoko 
šolo. Razvoj človeka do vrhun
skega športnika zahteva prav 
tako dognan sistem in členi v 
tem sistemu se morajo povezo
vati. Ce hočemo, da bomo na 
področju telesne vzgoje res do
segli visoko raven, moramo za
gotoviti naši mladini temeljno 
telesno vzgojo. Menim, da bo po
trebno še marsikaj napraviti na 
področju telesne vzgoje v šolah- 
Treba bo spremeniti sistem dela, 
saj je znano, da je gradivo zelo 
obširno. Mislim, da bi ga bilo 
lahko precej manj, tistega pa bi 
morali predelati temeljiteje.

Mislim, da je pomembena tudi 
ugotovitev, da naši vrhunski 
športniki začno prepozno s siste
matičnim delom in da nimajo 
osnovne telesne izobrazbe. V zve
zi s tem se mi zdi vtižno vpra
šanje selekcije in orientacije ta
lentov. Doseči bomo morali, da 
bomo imeli stalen sistem selek
cije talentov, ki jih bomo lahko 
usmerili v posamezne panoge.

Treba pa bo tudi doseči, da 
bodo šolska športna društva do
bila pravo mesto v tem sistemU; 
Sam pričakujem, da se bo nos 
šport razmahnil le po zaslug1 
šolskih športnih društev in zato 
morajo biti le-ta deležna naj
večje pozornosti.
- IN KAJ PRIČAKUJETE OV 

KONGRESA KOT PROFESOR 
VISOKE ŠOLE ZA TELESNO 
VZGOJO?

— Že s samo ustanovitvijo le
ga pomembnega zavoda je bil® 
dana osnova, da bomo lahko tuoJ 
na tem področju začeli z znan
stvenim delom. Zakon o Visok1 
šoli za telesno vzgojo, poslopij 
ki raste na Kodeljevem in s® 
drugi ukrepi, so porok, da h” 
telesna vzgoja zaigrala vidnep0 
vlogo tudi pri nas. Za zdaj stro
kovnost sloni le na empiriki a*1 
izkušnjah drugih. Potrebno Pa 
bo, da bomo na tem področj7 * * * 11 
tudi sami začeli z raziskovanjem 
in znanstvenim delom. Treba bo 
začeti hoditi po svoji poti. Pr®X 
v zadnjem času se kažejo lep1 
obeti za vse to. Seveda pričaku
jemo tudi, da bo Visoka šol® 
skrbela še za strokovno litera
turo, pri tem mislim na origin®1' 
na dela in kvalitetne prevode- 
Pri visoki šoli bo seveda mog<lC?. 
doseči tudi enotnost pri v z go J 
kadrov. Dvosmernost, ki je bd® 
sedaj pri vzgoji strokovnega 
kadra, nam je zelo škodovala. ^ 

Delavski šport in športna Re
kreacija so pri nas še v povoj111- 
Menim, da na tem področju fak® 
Visoko šolo še veliko delo. Y.se 
to so vprašanja, ki naj bi i11^ 
kongres dal orientacijo in seve
da tudi konkretne predloge. .

Prav čas pred kongresom p® b 
lahko bolje izkoristili za prop®' 
gandne akcije. Menim, da bi bd® 
zelo na mestu razna predavanj® 
in pa nastopi. Mnogokrat smo s 
že prepričali, da je pri nas ve
liko zanimanja za razne športu 
prireditve, vendar se nekak 
težko odločilno zanje. Cas Pre£1 
kongresom pa je zelo primeren 
za to. .

7. in 8. januarja, ko se bodo zc vr 
prvenstvene lestvice spoprijeli tr.x.j
nutno vodeči Gradis, najnevariiej,s
tekmec Rakek, trbovel jski Rudni'a
Domžale, teda j na bomo tudi že n 
jasnem, kdo bo tako srečen, da 
bo uvrstil med 7 upravičencev ^ 
vstop v republiško ligo. Vrstni re 
moštev, ki so odigrala samo 1. kpl ' 
je naslednji: Gradis 6535,
6491, Rudar 6565. Domžale 631' 
Proletarec 6226 in Partizan-TrboviJ 
6149.



VIRTUOZI
Z BOKSARSKIMI ROKAVICAMI
Vrhunska boksarska kvaliteta, kakršne Ljubljana še ni videla 

• Drofenik, Žurman in Prešeren opravičili nastop ® 
Neenakovredna borba Jugoslovanov z Rusi

v tehniki in taktiki, hitri, gibčni in 
neumorni, seveda pa tudi kondi
cijsko tako pripravljeni, da bi 
vzdržali več kot običajnih 9 minut 
borbe. Njim so se zoperstavili sicer 
požrtvovalni in borbeni domačini, 
toda kaj pomaga vse to, če poleg 
srca še ni izdelane tehnike in tak-

Udarec na gong, navdušeno ploskanje 4000-glave mno

žice in najlepša borba večera med Sivkom ter Mitrovi: 

čem je bila zaključena. Vsi so bili mnenja, da je bil to
v , , , , . . , , ■ n * , ,.v. tike, če v drugem ali tretjem krogumnogo vec kot amaterski boks, da je Sivko najboljši zmanjka temu ali onemu boksarju 

--------------------------------------------- —--------------------------------------------------------- vzdržljivost. Pa vendar — naši bok
sarji so se lahko ob tem dvoboju 
marsičesa naučili, kar bo zlasti kan
didatom za nastop na evropskem 
prvenstvu prihodnje leto v Beogra
du močno koristilo.

Ne bi se spuščali v podrobnosti 
posameznih borb zakaj, v glavnem 
smo povedali najvažnejše značilno
sti tega dvoboja. Poraz je bil hud, 
saj so Jugoslovani v ringu dobili 
le eno samo borbo, eno pa zato, ker 
Rusi v mušji kategoriji niso imeli 
svojega nasprotnika. Večina naših 
bosarjev nas ni zadovoljila, če iz
vzamemo zmagovalca edine borbe 
Milivojeviča, delno Mitroviča in 
Vujčiea ter Slovence Drofenika, 
Zormana in Prešerna, ki so se po
žrtvovalno borili, pa čeprav niso 
zmagali.

boksar sovjetske ekipe in da so gledalci okoli ringa na 

Gospodarskem razstavišču videli doslej najbolj vrhun

sko predstavo boksarskega športa, čeprav se ob vseh 

posameznih borbah nismo mogli najbolj navdušiti.

Sreda zvečer je bila namenjena 
namreč gostovanju sovjetske bok
sarske ekipe »Trudovje rezervi« 
proti izbranim jugoslovanskim za
stopnikom, ki so to pot nastopali 
Pod imenom ljubljanske reprezen-

lance. Zanimanje za to srečanje je 
bilo vsekakor zelo veliko in niko
mur ni bilo žal, ki je obiskal ta 
dvoboj. Seveda o enakovrednosti 
obeh ekip ni moč govoriti, saj so 
ruski boksarji razred zase, dovršeni

Takole se je edini zmagovalec večera Milivojevie boril proti kapelami 
ruske e' !pe Ljasoti dokler ga ni končno premagal

Trudoviie rezervi: Ljubljana 16: ft
muha: Sarič 2:0 b. b., bantam Sivko : Mitrovič 2:0 p. t., peresna 
Stepaškin : Lukič 2:0 t. k. o., Nikanorov : Žurman 2:0 p. t., pol- 
vvelter Karimov : Bogosavljevič 2:0 p. t., welter Grišajev : Preše
ren 2:0 p. t., polsrednja Soboljev : Tomič 2:0 t. k. o., srednja 
Feofanov : Drofenik 2:0 p. t., poltežka Ljasota : Milivojevič 0:2 
p. t, težka Giljdin : Vujcič 2:0 p. t.

Naši o Rusih, Rusi o naših
BORBENOST

me je zvabila k boksu
Se ves razgret je bil, ■ »iti najmanj utrujen, k» je stopil iz ringa 

po končani borbi z Jugoslovanom Mitrovičem. Prepričali smo se, da 
ima sijajno kondicijo. Ne dolgo za svojim nastopom je bil že ves na
smejan na večerji. Najboljši boksar in prav je, da naredimo z njim 
kratek razgovor.

Zanimivo je bilo prisluhniti, 
tudi, kakšno mnenje imajo jugo
slovanski in ruski boksarji, vsak o 
svojem nasprotniku, s katerim so se 
srečali v ljubljanskem ringu. Po 
končanih borbah smo dobili takšne 
odgovore.

LUKIČ: »Stepaškin je strašen. Se 
znašel se nisem in že sem bil pre
magan«. — STEPASK1N: »Moj na
sprotnik je še mlad in ima zelo, ze
lo malo izkušenj.«

ZURMAN: »Srečal sem se s hit
rim borcem. Ima silovit udarec. Sam
nisem imel pravega dne.« — NIKA
NOROV: »Moj nasprotnik se je bo
ril zelo odprto in kadar sem ga za

del, je moral kloniti. Ima veliko 
fizično moč in tudi precej, a še ne 
zadosti tehnike.«

DROFENIK: »Moj nasprotnik mi 
ni ustrezal. Zame je bil premajhen, 
je pa zelo dober borec.« — FEOFA
NOV: »To je boksar z velikim bor
benim duhom. Če bi imel še toliko 
tehnike iti taktike, bi bil najboljši 
boksar v Jugoslaviji.«

MILIVOJEVIČ: »Silovito trd in 
energičen borec. Borba je bila zelo 
težka, zato sem tembolj vesel zma
ge.« — BJASOtA: »Naletel sem na 
enega enakovrednega nasprotnika, 
ki je bil na koncu boljši od mene.«

VUJCIČ:* Karimov je velik bo-

»Dovolite — najprej vaši oseb- 
111 podatki?«
. — Sergej Sivkov, star 29 let, ro
jen v Jefremovu (Tulska oblast) po 
poklicu študent tehnične srednje 
“°le. Boksam 4 leta. Moj najveeji 
Uspeh je osvojitev srebrne meda- 
Ue na letošnji olimpiadi v Rimu. 
^icer pa sem prvak SSSR v ban
ani kategoriji. Doslej sem imel 187 
borb in sem 171-krat zmagal.

® »Kaj vas je zvabilo v boksar- 
sarske vrste?«
~ Borbenost in dinamičnost ter 

Umžatost, ki so glavne odlike tega 
"Porta. Zato sem začel boksati, a ne 
Prež uspeha kot vidite. Poleg tega 
mdr smučam.

R »Čemu posvetite največ pozor
nosti? In kaj vam pomaga do uspe
hov?«

— Največ pozornosti posvečam 
tehniki in taktiki, razumljivo pa je, 
da zelo pogosto treniram in da mo
ram' pokazati vso marljivost, če ho
čem v športu kaj doseči.

■ »Se ukvarjate samo s športom, 
ali vas zanima še kaj drugega?«

— Poleg športa so mi najljubše 
knjige. Če le morem, si ogledam 
tudi čimveč filmskih predstav, za 
zabavo pa tudi rad plešem.

■ »In še nekaj. Kdo pa vašem 
mnenju je najboljši športnik vaše 
domovine?«

— Telovadec Šali lin in dvigalec 
uteži Vlasov.

B »In kdo je najboljši športnik
sveta?«

— Vlasov.

V ljubljanskem ringu 
najboljši SIVKO

Elitna točka tega večera na Gospo
darskem razstavišču 3® bila vsekakor 
dvoboj med Jugoslovanom Mitrovičem in 
Rusom Sivkom v bantamski kategoriji.

Ob tej borbi smo tudi lahko ugoto
vili, kdo je bil najboljši boksar večera, 
zakaj gledalci, novinarji in sodniki smo 
naredili majhno anketo. Seveda vsi an
ketirani niso bdi popolnoma istega mne
nja, pa vendar je večina dala svoj glas 
za nadarjenega mladeniča Sergeja Sivko. 
Poglejmo kako so glasovali:

B Gledalci: Stane Dougan, uslužbenec, 
Ljubljana: Sivko, Jože Ažman, uslužbe
nec, Jesenice' Sivko, M. Kavčič, usluž
benec, Ljubljana: Mitrovič, Jože Koro
šec, uslužbenec, Maribor: Grišajev, Janez 
Kalan, nameščenec, Ljubljana: Mitrovič.

gl Sodniki: Janko Grošelj, vrhovni sod
nik: Sivko, Bušič, sodnik v ringu: Sivko,

Zvone Podbevšek, sodnik v ringu: Sivko, 
Anatolij Stepanov, sodnik v ringu: Gri
šajev, Dmitroškin, sodnik v ringu: Sivko 

■ Novinarji: Matija Dermastia, Delo: 
Sivko, ing. Boris Kristančič, RTV: Gri
šajev, Dušan Petrovič, Šport: Sivko, Sa
rič Predrag, Narodni Šport: Sivko, Vaso- 
vič, Šport: Sivko.

ree, hkrati pa zelo fuir. Zmaga! je 
zasluženo.* — KARIMOV: »Prena
gljenost, neizkušenu-t, sicer pa ve
liko »bela.«

PREŠEREN: »Moj nasprotnik je 
zelo dober, toda če _J>i imel več tre
ninga in istočasno več počitka, bi se 
ga ne bal.« — GRI.ŠA JFV: »Imel sem 
mnogo težje delo, kot sem pričako
val. Svojemu nasprotniku moram 
samo čestitati.«

MITROVIČ: »O svojem nasprot
niku lahko rečem vse samo naj
lepše. To jr# mlad perspektiven bok
sar, ki bo svojo vrednost pokazal 
na evropskem šampionatu, k» bo 
postal evropski prvak.« SIVKO: 
»Mitrovič je dober in zelo vzdržljiv 
borec, ima tudi odlično tehniko. 
Proti njem sem v taktiki nekoliko 
grešil.«

TOMIČ: »Soboljev je eden naj
boljših sovjetskih boksarjev. Bil 
sem premalo pazljiv. Obramba pro
ti njem je možna.« — SOBOLJEV: 
»Delo res ni bilo težko.«

Žurman je moral v borbi proti Ni- 
kanorovu večkrat odnehati

¥T Prvem in deloma v drugem krogu je Drofenik svojega nasprolnika Feofanova mnogokrat silovito udaril, 
če bi vzdržal še do konca, bi*slavil pomembno zmago. Bil pa je od sodnika opominjan. Ljasota : Milivojevič



Po stezah PflRIIZflNSKE JELOVICE
OKRAJNI ODBOR ZVEZE BORCEV NOV KRANJ JE OB SODELO

VANJU OKRAJNE ZVEZE ZA TELESNO VZGOJO — KRANJ RAZ

PISAL ZIMSKO ŠPORTNO TEKMOVANJE. TA PRIREDITEV BO Y 

SOBOTO IN NEDELJO 14, IN 15. JANUARJA 1961 V OKOLICI ŽE- 

LKZNIKOV, DRAŽGOŠ, BOHINJA, RIBNEGA PRI BLEDU IN KRO- 

PE. TEKMOVANJE BO ORGANI?IRANO V POČASTITEV 20-OBLET- 

NICE VSTAJE JUGOSLOVANSKIH NARODOV.

Tekmovalci bodo razdeljeni na 
posamezne kategorije: za člane in 
mladince bo organiziran štafetni 
tek, na 15 km dolgi progi bodo tek
movali člani — posamezniki, v pa- 
trolncm teku na 10 km se bodo po
merili mladinci, člani pa na 15 km 
dolgi progi. V Kropi bodo člani in 
mladinci obračunali med seboj na 
skakalnici. V Železnikih pa se bodo 
pomerili v slalomu člani, mladinci 
in drugi. V Ribnem pri Bledu pa bo 
organizirano streljanje z zračno 
puško za pionirje. Sankači bodo na
stopili v Kropi in Železnikih.

KDO SME NASTOPATI?
V štafetnem teku za memorial 

Tomaža Godca lahko nastopijo šta
fete športnih organizacij iz LR Slo
venije. Na smučarskem teku posa
meznikov na 15 km dolgi progi tek
movalci, ki jih določi smučarska 
zveza Slovenije. Mladinci, ki bodo 
tekmovali na 10 km v patrolnem 
teku, so lahko iz vrst športnih in 
družbenih organizacij, nadalje iz 
obveznikov predvojaške vzgoje. 
Člani — tekmovalci v patrolnem 
teku pa bodo razdeljeni v 4 sku
pine. Prva bo sestavljena iz pri
padnikov JLA in reprezentanc ljud
skih republik. Druga iz pripadni
kov okrajnih organizacij ZR OPJ.

V tretji skupini bodo pripadniki 
športnih in družbenih organizacij 
ter člani LM iz območja Slovenije.

HALO - 21 - 281
B CELJE — Zbor nogometnih 

sodnikov pri celjski nogometni 
podzvezi je organiziral stečaj za 
nove sodnike. Pred dnevi so bili 
zaključeni izpiti, ki jih je uspeš
no opravilo 8 kanddatov. Razve
seljiva je ugotovitev, da so novi 
nogometni sodniki iz. Slovenskih 
Konjic, Zreč, Šentjurja, Žalca,
Štor in Celja.

B KOIJPR — Okrajnega prven
stva v namiznem tenisu se Je 
udeležilo rekordno število igral
cev. Nastopilo je kar 18 ekip. .Vsa 
prva mesta so pobrali igralci iz 
Kopra. Med člani je hil prvi Sla- 
dina, v igri dvojic Siadina in 
Škraba, v moSki ekipni konku
renci Študentski klub Koper. Med 
ženskami je bila najboljša Sara- 
monovo, v Igri ženskih dvojic 
Saramonova in Talijatijeva, med 
ženskimi ekipami pa Partizan- 
Koper.

B CELOVEC — Državni hokej
ski prvak Jesenice je v sredo 
odigrai v Celovcu tekmo proti 
KAC. Zmagali so hokejisti KAC 
z 19:8 (9:3, 3:2, 7:3). To je bila 
prva tekma Jeseničanov na tur
neji po Avstriji, Švici in Franciji.

V zadnji skupini pa bodo tisti, ki 
so starejši od 30 let.

Zaradi težke tehnične priprave 
patrolnih tekov se je organizator 
odločil, da omeji število patrol. Za
to je za posamezne okraje predpi
sal največje število prijavljenih. 
Okraj Kranj lahko prijavi 30 pa- 
trol, Ljubljana 10, Maribor 3, Celje- 
3, Murska Sobota 2, Koper 2, Nova 
Gorica 3, in Novo mesto 2 patroli.

ŠE DRUGE 
PODROBNOSTI

Tekmovanje za memorial Tomaža 
Godca bo v soboto 14. I. 1961, vsa

ostala tekmovanja pa v nedeljo 15. 
I. 1961. Pismene prijave za tek na 
15 km za posameznike, patrolne teke 
in slalom v Železnikih sprejema 
Okrajni odbor ZB NOV Kranj do 
vključno 12. I. 1961. Prijave morajo 
vsebovati: kategorijo1, priimek in 
ime ter - rojstne podatke tekmoval
ca. Za vsa ostala tekmovanja spre
jemajo prijave prireditelji (SK Bo
hinj, TVD Partizan-Bled, Kropa in 
Selca nad Škofjo Loko). Vse infor
macije pa lahko dobijo organizaci
je in tekmovalci vsak dan do sobo
te 14. I. 1961 od 8. do 13. ure na 
Okrajnem odboru ZB — Krauj, tel. 
št. 30-01, interna 87.

Razglasitev rezultatov in razde
litev nagrad bo za centralno prire
ditev v nedeljo, dne 15. I. 1961 ob 
14. uri, za ostala tekmovanja dolo
čijo kraj in čas prireditelji. Stroške 
prebrane in prenočišča tekmovalcev 
nosi prireditelj v Železnikih in si
cer za čas od 14. I. do nedelje 15. 
L 1961.

V primeru neugodnih snežnih 
razmer bo centralno tekmovanje na 
Jelovici s startom in ciljem v Draž
gošah, sankanje in slalom pa bosta 
odpadla. Štafetni tek za memorial 
Tomaža Godca pa bo v tem primeru

Pravilnih le za arhiv
Vsi vemo in nekako sprijaznili smo so že z dejstvom, da tudi 

med našimi nogometaši obstajajo ^transfer liste«. Vsi to Uho 
toleriramo — menda tudi nogometni forumi — pa naj gre za 
nogometaše L, II. lige ali pa celo tiste, ki tekmujejo v ligah se 
nižjega ranga. Nogometaši imajo — vsaj tisti iz I. in II. lige — 
oficielni naslov neamaterjev in zato se ne spoiikamo ob to, četudi 
njihove premije presežejo desetkratno dovoljeno vsoto, kaj šele če 
gre za prestop iz kluba o klub. Morda bi molčali še naprej če bi 
se to dogajalo samo pri nogometaših. Toda ta -^bolezen« se širi kot 
nalezljiva epidemija in danes je okužila že mnoge druge športne 
discipline. ' v.

Pred nekaj tedni je zagrebški >Vjesnik u sredut objavil članek 
v katerem avtor razpravlja o našem iamaterizmu« ter med drugim 
navaja tudi sledeče:

>Nobena skrivnost ni, da je >Partizan« (plavalni klub — op. 
pis.) ponudil Cavlini za prestop iz Mornarja 100.000 dinarjev ter 
mesečno štipendijo 15.000 dinarjev. Isto vsoto so ponudili tudi 
Barletu, Kaliterni in Šestanoviču. Tudi igralci zagrebške Mladosti 
so postali zanimivi za Partizanove menažerje. Prav posebno se 
zanimajo za Zužeja in Šimenca. Šimenc je o boljšem položaju, ker 
poleg malerpola igra tudi rokomet in mu je zalo cena zrasla. Ker 
bi o novem društvu igral rokomet in materpolo mu nudijo če pre
stopi v Partizan za vsako specialnost po 400.000 dinarjev ter šti
pendijo 15.000 dinarjev.«

Ker že citiramo članek iz >Vjetnika* poglejmo še en citat. 
Ta bo mnogo bolj neugoden za tiste ki dobivajo ali da ja jo visoke 
vsote tekmovalcem za prestope. Disciplinski pravilnik PSJ pravi 
v svojem 9. členu pod točko 5, da je kot disciplinski prekršek med 
drugim tudi:

^Nagovarjanje plavalca da prestopi v drugi klub z obljublja
njem ali dajanjem denarnih nagrad ali drugih materialnih koristi.«

Tako govori pravilnik. Ne vemo ali menažerji, ki danes kupu
jejo rvaterpoliste poznajo ta člen disciplinskega pravilnika. Morda 
ga še nikoli niso prečitali. Toda če ga že ne poznajo ti ljudje, bi 
ga morala poznati Plavalna zveza Jugoslavije in po tem členu 
tudi ukrepati. Ce že tiho toleriramo takšne pojave v nogometu, 
potem ne moremo tako mirno preko dejstev, da se danes že pojav
ljajo med materpolisti in da se bodo jutri med atleti, smučarji ali 
košarkarji. Čeprav vemo, da so danes naši vrhunski športniki daleč 
od klasičnega — prao gotovo že zastarelega pojma — amaterizma, 
pa vendar/ takšni pojavi presegajo mero dovoljenega. Pravilniki, 
ki določajo športne odnose med športniki in klubi niso le mrtve 
knjige v zaprašenem arhivu. Če ne bodo zaživeli z vso svojo velja
vo potem bomo privedli naše športno življenje daleč od tistih 
zdravih načel, ki nam morajo biti vodilo in cilj pri vzgoji naših 
športnikov, pa četudi gre za vrhunske storitve. Vse preradi so pod 
parolo ivrhunstva« zatekamo k nedovoljenemu, izigravamo pra
vilnike in gradimo temelje profesionalizmu, ki ni mnogo oddaljen 
od oneg*> vrofesionalizma, ki smo mu vsaj deklarativno obrnili 
hrbet.

na Rovtarici na Jelovici. Prireditelj 
si tudi pridržuješ pravico, da v pri
meru tehničnih zaprek posamezna 
določila razpisa spremeni.

Strelska 
organizacija 

tudi na univerzi
V sredo zvečer sc je uresničila 

že dolgo porajajoča se zamisel štu
dentov strelcev na ljubljanski uni
verzi. Ustanovili so samostojno 
strelsko organizacijo, ki bo v okviru 
Strelske zveze Slovenije povezova
la v tej športni dejavnosti, hkrati 
pa skrbela za strelsko vzgojo uni
verzitetne mladine. Zato bo tesno 
sodelovala z vsemi strelskimi orga
nizacijami in organizacijo predvo
jaške vzgoje, pomagala pa bo pri 
ustanavljanju strelskih družin na 
posameznih fakultetah.

Kot aktualen problem pa se je na 
ustanovnem občnem zboru pojavilo 
vprašanje strelišča in orožja. Prve
ga sploh nimajo, drugega pa je za 
potrebe te organizacije, ki ima zelo 
veliko število članstva, odločno pre
malo. Zato so sklenili adaptirati 
prostore na Poljanski cesti, kjer^bi 
uredili sobno strelišče za zračno 
puško, za enakega pa bodo poskrbe
li s pomočjo Zveze študentov v štu
dentskem naselju. Seveda bodo na
bavili tudi dovolj orožja in tako 
upajo, da bo ta univerzitetna or
ganizacija krepko zaživela.
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TUDI BREZ OBJEKTOV
NOVA GORICA ŠE VEDNO

BREZ TELOVADNICE - VAD- 

BA V ŠOLSKEM RAZREDU — 

NOVOGORIČANI Sl SAMI 

GRADIJO ŠPORTNE OBJEKTE

Kraji, ki so bili šele po osvo
boditvi priključeni k novi Jugo
slaviji, v telesni vzgoji nimajo 
takorekoč nobene tradicije. Ne 
samo, da ni bilo vodniškega ka
dra, ampak so bile po končani 
vojni tudi športne naprave v teh 
krajih prava redkost. Kljub te
mu pa so zagrizeni športni de
lavci krepko zavihali rokave in 
danes se lahko marsikje pohva
lijo z uspehi. Seveda so še kraji, 
kjer nimajo športnih objektov, 
vsaj telovadnice ne, dejavnost 
pa je kljub temu mnogo večja 
kot tam, kjer imajo na razpolago 
vse mogoče objekte.

Na obisku po Primorski smo se 
oglasili tudi v Novi Gorici.

»Radi bi zvedeli, kaj o delu 
partizanskega društva v vašem 
kraju«, smo vprašali predsedni
ka društva tov. Požarja.

»Govoriti o delu Partizana pri 
nas ni mogoče,« nam je odgovo- 
ril.tov. Požar. — Telesnovzgojna 
dejavnost je pri nas tako pove
zana, da lahko govorimo le o 
skupnem delu športnikov in pri
padnikov Partizana. Enotna 
okrajna in občinska telesno
vzgojna dejavnost je pri nas na
letela na pravo razumevanje. 
Imamo tudi občinske in okrajne 
odbore, v katerih pa niso zastop
niki društev, ampak športni de
lavci.

Poseben problem je dejstvo, 
da v Novi Gorici nimamo ne ig
rišča in ne telovadnice. Res je, 
da smo imeli na razpolago po
lovico barake, v kateri so naši 
člani telovadili. Toda odstopili 
smo jo podjetju Ideal, ki je po
gorelo. Po tej nesreči smo našli 
zasilno rešitev v Domu ŽSD No
va Gorica. Dvorana je velika 
^2 X 10 m ima v sredini steber 
in je seveda res malo prostora 
za športno dejavnost. Vseeno pa 
smo hvaležni ŽSD Nova Gorica, 
da nam je kljub polnozasedeni 
dvorani odstopilo prostor. Tako 
smo se pridružili raznim sekci
jam in imamo vadbo trikrat na 
teden po nekaj ur.

Mladina sama pa nas je prisi
lila, da smo lani pričeli izkori
ščati razred osnovne šole v Sol
kanu. Prostor je velik 10 X 7 m 
in v njem vadijo pionirski in 
mladinski oddelki. Seveda gre v 
razred le 20 otrok, vendar ne 
mine ura, da bi jih ne prišlo tudi 
40. Res pa je, da je delo mogoče 
le ob velikem idealizmu vodni
kov in vodnic. Svojega dela pa 
seveda ne moremo pokazati ni
komur, saj ga nimamo kje^. Toda 
to ni tako pomembno, važno je, 
da mladina najde svoje zado
voljstvo.

»Kaj pa ostale panoge?«
— Imeli smo precej razvito 

atletiko, pa tudi plavanje je 
imelo veliko pristašev. Prav pri 
plavanju nas čaka veliko dela, 
saj imamo na razpolago, je ba
zen. Treba pa bo pridobiti mla
de ljudi, ki bodo voljni delati z 
mladino. Tudi odbojka je bila 
nekdaj zelo razvita, saj smo ime
li srečanje s Trstom. Pomanjka
nje športnih priprav pa je 
vzrok, da posamezne panoge ne 
morejo zaživeti.

»Kaj pa ste storili, da bi sled
njič le dobili tako potrebne

športne naprave in telovadnice?«

— Seveda ne držimo križem 
rok. Že nekaj časa gradimo no
gometno igrišče z atletsko ste
zo. Slabo vreme pa nas precej 
moti pri delu. Večino doslej 
opravljenega dela imamo za se
boj s prostovoljnim delom. Osno
van je bil poseben gradbeni od
bor, ki bo skrbel za gradnjo 
športnih objektov. V odboru so 
zastopniki športnih, sindikalnih, 
šolskih in drugih . organizacij. 
Naši člani prav zdaj čistijo ope
ko od stare opekarne, s katero 
bomo zgradili nov dom. Kaže to
rej, da bo okrog 2000 šolske 
mladine v Novi Gorici morda le 
našlo svoje zatočišče za športno 
dejavnost.

»Kako pa kljub'pomanjkanju 
objektov rešujete telesnovzgojno 
dejavnost?«

— Pohoda po, poteh goriške 
fronte, ki je bil meseca septem
bra, se je udeležilo okrog 2000 
športnikov. Prireditev je dožive
la velik uspeh tako po zanima- 
njn kot po udeležbi. Seveda je 
to oblika športnega udejstvova
nja, ki je ob naših pogojih edi

no mogoča. Poslužujemo se tudi 
taborjenja in smučanja.

HALO-21-281
B SEVNICA — Prejšnjo soboto 

je priredilo TVD Partizan Sevnica 
telovadni nastop. Akademije se je 
udeležilo veliko število domačinov 
— približno 400 — nastopile so vse 
vrste, ki so pokazale solidno zna
nje, gledalci pa so jih nagradili z 
odobravanjem. Pred pričetkom 
akademije je načelnik tov. Koza
mernik Boris izročil praktična 
darila mladinkama Dolenškovi in 
Skalarjevi, ki sta si letos na teku 
29. oktobra v Novem mestu že 
drugič priborili prehodni pokal 
in ga osvojili v trajno last. Da
rilo je priznanje za dosežen uspeh, 
hkrati pa spodbuda za nadaljnje 
delo.

B LJUBLJANA — Pred nedav
nim so v Litostroju ustanovili sek
cijo dvigalcev uteži. Za to pano
go, je zlasti med mladino veliko 
zanimanje, saj si želi čimveč tre
ningov. Kljub temu, da so se mo
rali športniki spoprijeti s krepki
mi težavami, so jih z iznajdljivo
stjo in dobro voljo uspeli prema
gati. Največ težav so imeli z na
bavo ročk. S podporo tovarniških 
organov samoupravljanja in šport
nikov so pričeli izdelovati za last
ne potrebe vse vrste ročk, od ka
terih so zlasti omembe vredne 
ruske ročke. Kaže, da bo vodil 
sekcijo znani dvigalec uteži Ga
brijel Jenko, pomagal pa mu bo 
tudi dvigalec Jože Juretič. Oba 
sta zaposlena v Litostroju.

Za šahovski krožek Hinka Smre
karja v Ljubljani se je prijavilo 
150 pionirjev in mladincev. Sola 
ima 10 šahovskih garnitur. Čeprav 
je zanimanje za šah veliko, pri
manjkuje strokovnih moči, ki bi 
vodile posamezne skupine in ime
le sestanke, kjer bi pionirje se
znanjale s to igro.

Ljubljanska nogometna sodni
ška organizacija je imela obračun 
svojega dela. Poročilo in precej 
samokritična razprava udeležen
cev sta nakazala smernice za na
daljnje dela, da bi se ta organi
zacija še naprej uvrščala med 
najboljše v Jugoslaviji. Tako po 
številu članstva — na seznamu 
podzveze' nogometnih sodnikov 
Ljubljana je namreč 13 zveznih, 
21 republiških, 49 prvorazrednih, 
28 drugorazrednih in 62 začasnih 
sodnikov — kot po kvaliteti so
jenja se zeio dobro kosa s pod- 
zvezo nogometnih sodnikov Beo
grada.

V razpravi so sodniki poudarili, 
da je treba nujno preprečiti od
povedovanje sojenja s strani po
sameznikov, izbrisati je treba iz 
sodniških vrst zavist, utrditi pa 
sodelovanje med sodniško orga
nizacijo in NPL. Skupščina je iz
rekla priznanje ob 25-letnem ju
bileju delovanja med sodniki, do
sedanjemu predsedniku tovarišu 
Macorattiju in mednarodnemu 
sodniku Erlichu, ki sta za to pre
jela spominski darili. V novi od
bor, na čelu s predsednikom Ma- 
corattijem so izvolili 11 članov.

Komisija za odbojko pri OZTV 
Ljubljana, razpisuje Cup Jugosla
vije za ljubljanski okraj. Tekmo
vanje, ki bo v obliki turnirjev, 
bo vodil delegat Komisije za od
bojko pri UOTV. Pismene prija
ve sprejema Komisija za odbojko 
v Ljubljani, Tabor 14, najkasneje 
do 25. t. m. Vsi lahko prijavijo 
neomejeno število ekip. Tekme 
pa se bodo odigrale v nedeljo 
dopoldne in med tednom zvečer.

B~MARIBOR — Okrajna zveza 
športnih organizacij Maribor je 
priredila svečano akademijo, na 
kateri so nastopili telovadci in 
športniki. Med gledalci so bili tudi 
predstavniki JLA z generalom 
Potočarjem na čelu, sekretar 
Okrajnega komiteja ZKS tov. Le
dinek in drugi. Akademija je ob
segala 10 točk, med njimi tudi 
nastop najboljših mariborskih ju
doistov. Veliko pozornost je vzbu
dil prvi, a zelo uspeli nastop Sred
nje fizkulturae šole iz Maribora 
s preskoki čez mizo.

V dvorani C Mariborskega tedna 
je Okrajni sindikalni svet priredil 
mednarodni turnir v odbojki. Na
stopili so člani prve avstrijske 
lige Autowerke z Dunaja, sindi
kalna reprezentanca Dunaja in 
reprezentanca mariborskih Kovi
narjev. Prvo mesto je premočno 
osvojila sindikalna reprezentanca 
Maribora, ki so jo sestavljali igral
ci Branika.

Podzveza nogometnih sodnikov 
v Mariboru je imela pred dnevi 
svoj občni zbor, na katerem so 
ocenili delo v pretekli sezoni. 
Glavna ugotovitev na zboru je 
bila, da primanjkuje sodnikov 
predvsem na podeželju In da bodo 
morali tamkajšnji klubi poskrbeti 
za izpopolnitev sodniškega kadra, 
tani je bilo v Mariboru precej 
uspelih sodniških tečajev, na po
deželju pa za to ni bilo pravega 
zanimanja. Trenutno se tečaja v 
Mariboru udeležuje 40 kandidatov, 
med katerimi je precej dijakov.

B SLOV. KONJICE - V Domu 
kulture so priredili člani TVD Par
tizan Slov. Konjice uspelo akade
mijo, ki je obsegala 16 točk. Pri" 
kazali so pestre oblike dela. Gd 
vseh sestav Je najbolje uspela 
»Polka — nagajivka«, ki so jo izr 
vedli pionirji ter mladinci s svo" 
jimi akrobatskimi sestavami. Pe" 
leg domačih so nastopile tudi tekr" 
vadne vrste iz Ljubljane, Celja i° 

Hrastnika.



Obisk pri simri-arjih Fužinarja

Smučarji ravenskega Fužinarja so kar ponosni na svojo tradicijo. Tekači so že večkrat nastopili v med
narodni areni in dosegli presenetljive uspehe. Tokrat imajo v svojih vrstah odličnega Bavčeta, ki mu

strokovnjaki napovedujejo še lepo prihodnost.

PRIHODNJE LETO IZPOPOLNJENA PRAVILA 
KOŠARKE ® SEMINAR SLOVENSKIH SODNIKOV
Preteklo soboto in nedeljo so se KZJ in sta se ga udeležila tudi dva 

zbrali v Kranjski gori najboljši slo- predstavnika Zbora sodnikov pri 
Venski sodniki in predstavniki po- KZS. Poleg tega pa so se na semi- 
sameznih košarkarskih pod z vez narju ukvarjali tudi s problemom. 
Slovenije. Na skupnem seminarju kako izboljšati kvaliteto sojenja, o 
so predelali in pregledali izpopol- sodniških znakih, o gibanju in sode- 
njena košarkarska pravilu, ki bodo lovanjti sodnikov, o dosojanju oseb- 
v veljavi od 1. januarja 1961. Tpl- nih napak, o-.sojenju na olimpijskih 
mačenje le-teh je pred kratkim iz- igrah v Rimu, o treningu sodnikov, 
dahi Mednarodna košarkarska fe- skratka o vseh tekočih probemih. 
deracija F1BA in so bila predelana Seminar je priredil Zbor sodnikov 
že na zveznem seminarju sodnikov pri KZS in je bilo na njem sprejetih 
V Beogradu, ki ga je organizirala tudi več sklepov, med drugim tudi:

Novo pod koši
Tekme v letošnji moški zvezni 

košarkarski ligi je skupno sodilo 32 
bodili kav. Od lega tudi 6 slovenskih 
sodnikov. Tako Kavčič Peter 11, ing. 
^očkar Miran 7, K Joj čari k Adii 7, Kav- 

Jgaiko 6, Remic Dušan 2 in Walas 
Janez i tekmo.

® Mednarodni sodnik Vladimir Ma- 
hovlio iz Zagreba jc sprejel delegaci- 

za sojenje prvenstvene tekme za 
fivrapsk.1 poka*! med prvakom Italije 

Švice. Tekma bo 30. decembra v 
Bologni.
, Vsa moštva zvezne moške košar- 
kai-ske lige so zagrešila na vseh pr
venstvenih tekmah v letošnjem tek
movanju skupno 5978 prostih metov 
ln sicer: Olimpija 727, Crvena zvezda 
669, Proleter 606, Zadar 602, Ljubljana 
596. Partizan 587, Radni&ki 579, Slo-ho- 

553, Železničar 534 in Beograd 525.
R Trenerska organizacija pri Ko- 

^rkars.ki zvezi Slovenije bo izdajala 
bilten — Trener. Prva številka 

izšLT že preteklo sredo.
■ Košarkarska zveza Slovenije je 

2vedla poskusno propagandno akcijo 
prikazovanja košarkarskih filmov v 
srednjih šolah v Ljubljani. Filme si 
J® skupno ogle dajo okoli 3(K>D dijakov.
0 Košarkarska prdzveza v Celju bo 

^ganiziraia zimsko pivenstvo celj- 
skeoa okraja. Tekme se bodo edigra- 
Vaie izmenoma v telovadnicah, v Šo
lanju, Velenju in Celju

K? Predsednik Košarkarske zveze 
^ oveni j e tov. Tine Benedičič je odšel 

nova službeno mesto v Koper. Nje- 
^ova odsotnost se zelo pozna pri delu 
IO KZS

S? Br-žo MunCon. nekdanji trener
K Maribora ki se ie z^net vrnil v 

Beograd je tu rrevzel mesto trenerja 
m la rlmcev Pr.rtizana

W K-^nrkarli Domžal se že resno 
na tekmovalno sezono.

ot s.mo izvedeli, p-ose/a redno tre- 
16 ^hov Enkrat tedensko pa 

J h vadi tudi ke^rksr Liubliane Bru- 
men

IS Ko.tarka, .(yi klub Slovan pri- 
tr*lleIj-)n kr.x^rn šolo za

' ^ 1 ie 4. in fj razredov osemletk.
5«? V R.ndovliin« sn mrre.ii košarkar- 

& Z9«a-,no prenesti z delom. Izklju-
1 So jih namreS tvd Partizana

■'° odtali brez nctrebnih vad- 
BlTrt pro3torov. V pkrbeh pa bo tudi 
a,., ,etn9 sezone, ker še sedaj ni- 
<jeV° "'’('1e!ra Kot smo izve-

1 J® KoSsrkarska zveza SloB>eniie 
35 ?snovi poročila soreniske košar- 

a^e P od z vez e storila že potrebne 
v r.? r'R reši problem košarkarjev
v Radovljici.

formirana je bila komisija, ki mo
ra v roku 10 dni izdelati tekst novih 
pravil, zbori sodnikov pri posamez
nih košarkarskih podzvezali morajo 
še tekom decembra organizirati se
minarje s tolmačenjem izpopolnje
nih pravil, vse zimske košarkarske 
lige se morajo odvijati že po novih 
pravilih v pričetku prihodnjega le
ta bodo morali vsi sodniki obvezno 
opraviti kolokvij.

POGLEJMO NEKAJ NAJZNA- 
CIJ.NEJŠ1M NOVOSTI NOVIH PRA
VIL:

H Pri izvajanju osebne napake 
skače ob mejnih črtah kazenskega 
prostora 6 igralcev in to dva napa
dalca in 4 branilci.

URŠLJA
koroška Gortina

Turistično društvo in smučarji bi morali delati reko v 

roki — Sneg leži od novembra do pozne pomladi —

SMUČARJI RAVENSKEGA FUŽINARJA SO V ZADNJIH LETIH 
DOSEGLI NEVERJETEN NAPREDEK. V TEM KOTU NASE KOROŠKE 
SE PORAJAJO IZVRSTNI SMUČARSKI TEKMOVALCI, KI BODO 
PREJ ALI SLEJ PRESEGLI MEJE POVPREČJA IN SE - SEVEDA OB 
DOBRIH POGOJIH - KAJ KMALU UVRSTILI MED STALNE ČLANE 
NASE DRŽAVNE REPREZENTANCE, V KOLIKOR POSAMEZNIKE ŽE 
NI DOLETELA TA ČAST. DANES O TEH SMUČARJIH NEKAJ BE
SED, ALI TOČNEJE NA NAŠA VPRAŠANJA BO ODGOVARJAL 
PREDSEDNIK KLUBA FUŽINAR, TOV. KARL FANEDL.

H Prosti met mora biti izveden v 
5 sekundah.

•S Menjava igralcev mora biti iz
vršena v 20 sekundah.

■ Vse osebne napake prj stre
ljanju na koš se kaznujejo z 2 pro
stima metoma, ostale v polju, pa 
z odvzemom žoge, vendar se pa vse 
zabeleži v zapisniku kot osebna 
napaka.

■ V zadnjih 5 minutah igre in 
vseh podaljških se napake štejejo 
za namerne in se kaznujejo z 2 
prostima metoma.

■ Tehnična napaka se kaznuje, 
če jo zagrešijo igralci, ki so v igri 
z 2 metoma, sicer z enim.

H Tehnični* napaka se v zapisnb 
ku vpiše v rubriko osebnih napak 
in se šteje kot osebna napaka.

■ Sprememba je tudi pri začrto
vanju igrišča. Tako odpade linija, ki 
deli igrišče v dva dela in je samo 
nakazana z 10 cm dolgo črto in pre
ko srednjega kroga, v katerem pa 
ni več centralnega kroga.

B Obroči koša morajo bit j rume
ne barve, mrežica pa iz bele vrvice, 
ki pa ne sme biti pritrjena po siste
mu dvojnega obroča.

— Za razvoj turizma v našem 
kraju so prav prikladna pobočja 
Uršlje gore — je začel pojasnjevati 
predsednik kluba. — Da bi čim bo
lje propagirali turizem in smučar
ski šport, sem mnenja, da bi mo
ralo Turistično društvo vzdrževati 
vse športne naprave, kakor že ob
stoječe, mimo tega pa še zgraditi 
sedežnico na Uršljo goro. Znano je, 
da so tu odlične snežne razmere. 
Povem naj še, da je letos bila do
grajena avtomobilska cesta od Ra
ven do smučarske koče, ki bo v na
slednjih letih še podaljšana do Na- 
vaškega vrha (1100 m). Od tu naprej 
se bomo potegovali še za cesto do 
Luž in do samega vrha Uršlje gore 
(1696m)! Sneg pade namreč že v 
novembru in obleži vse tja do ma
ja. Strmine so prav na Uršlji ideal
ne za treninge in tekmovanja. Na 
Navaških ledinah sb odlična smuči
šča za tekače, zgradili pa bi lahko 
še večjo ali manjšo skakalnico. Po
goji za razvoj zimskega športa so 
torej najboljši in pobočja Uršlje 
gore so prava Gortina.

Kakšne pogoje imajo vaši tekmo
valci in kakšna je njihova oprema?

— Boljši tekmovalci nimajo naj
boljše opreme. Finančno stanje v 
klubu je kot povsod precej težko. 
Kvalitetna oprema je predraga, in 
da je mera polna, jo sploh primanj
kuje. Za isti denar bi lahko v dru
gih športnih panogah opremili kdo

ve koliko večje število tekmoval
cev. Smučanje je pač specifično 
drugačno in zato moramo nanj gle
dati z drugimi očmi.

Ali imate težave s trenerskim 
kadrom?

— Velika težava je s trenerji v 
vseh treh smučarskih disciplinah. 
Še na najboljem so tekači, ki jih 
trenira znani tekmovalec Robač Šte
fan. V klubu je precej nadarjenih 
tekačev, posebno pa Bavce. Na slab
šem so alpski tekmovalci, na naj
slabšem pa skakalci,

Ali boste letos priredili kakšne 
večje domače ali mednarodne pri
reditve?

— Fužinar ne bo prirejal večjih 
tekem, razen nekaj meddruštvenih 
tekmovanj. Udeležil pa se bo vseh 
večjih prireditev na drugih smu
čiščih, predvsem pa seveda republi
škega in državnega prvenstva.

Za zaključek naj povemo o smu
čarjih Fužinarja še tole. Tekmoval
ci so v glavnem mladinci in le ma
la peščica je članov. Vzroke za 
takšno stanje iščemo v samem na
činu dela ravenskega Fužinarja. 
Mladinci se že od pionirjev naprej 
pravilno razvijajo in tudi trenirajo 
in danes se že kazein sadovi te 
vzgoje, saj množi mladinci kar pre
kašajo člane. Prav bi bilo, da ra
venske smučarje posnemajo tudi 
drugi klubi!

I Mmotetm turnir 1
M š=

priprava na novo sezono
i . -1

* Niti 14 dni nas ne loči od tradicionalnega košarkarskega turnirja, 
ki ga prireja vsako leto prve dni januarja ljubljanska Olimpija. Letos 
bomo imeli priložnost videti odlične Madžare, Italijane in verjetno 
tudi Brazilce. Ker nas je zanimalo, kako se Olimpija pripravlja za 
ta turnir, nam je ing. Boris Kristančič povedal tole:

— Olimpija se pripravlja na novo sezono. Igra ljubljanskih študen
tov ne ho takšna kot v polni tekmovalni sezoni. Gledalci bodo lahko 
videli uspešno metanje na koš, atletske skoke pod košem, morda tudi 
nekoliko žongliranja z žogo, sama igra pa ne ho takšna kot bi morda 
vsi želeli. Novoletni turnir pomeni za košarkarje Olimpije šele uvod 
v pospešeno delo za novo sezono!

Verjetno bo vse zanimalo kaj meni naš košarkarski trener, ing. 
Boris Kristančič, o letošnjih tekmecih Olimpije na novolelnem turnirju.

— Videti Honved, torej madžarskega državnega prvaka je prav go
tovo doživetje zase. Prepričan sem, da bodo gledalci uživali tako kot 
že zlepa ne. Madžarski košarkarji jim bodo postregli z vsemi finesami 
moderne košarke.

Bi IN KAJ MENITE O BRAZILCIH?
— 2e sam prihod brazilske petorke pomeni za športno Ljubljano 

dogodek zase. Če bodo vsi prijavljeni klubi resnično nastopili, — 
o tem sem prepričan, ker so svoje prijave že potrdili — bomo imeli 
v Ljubljani prve dni januarja pravo košarkarsko revijo, ki bo dolgo 
ostala v spominu številnim ljubiteljem košarke.

Srednješolci - košarkarji
ob dnevu JLA

PONOVEN USPEH DIJAKOV II. GIMNAZIJE
V okviru proslav Dneva JLA je mladinska organizacija VII. 

gimnazije Ljubljana-Vič priredila od 19. do 21. t. m. košarkarski 
turnir. Sodelovale so šolske reprezentance dijakov 11. in Vff.
gimnazije ter isb in elani 1. slovenske lige KN. Svobode in asn. 
Tivoli. Poleg teh pa še KK Borac — moštvo košarkarjev JLA, 
ki služijo vojaški rok v Ljubljani. Tekme so se odvijale v telo
vadnici VIL gimnazije, sodili pa so jih sodniki, ki jih je dele
girala Komisija za košarko pri KZS.

Dijaki II. gimnazije, ki so pred kratkim zasedli prvo mesto 
na tekmovanju' srednješolcev za Drnovškov memorial, so bili 
tudi tokrat najuspešnejši. Prikazali so res dobro košarko in 
dovršeno igro. Člani A5K Tivoli, ki so bili močno oslabljeni, saj 
je polovica njihovih igralcev nastopala za šolske reprezentance 
II. in VIL gimnazije, pa se v majhni telovadnici nikakor niso 
znašli. Moštvo Borca se je predstavilo kot solidna celota, naj
boljšega moža pa so imeli v znanem igralcu KK Zadra Kresoji.

Skupno je bilo odigranih 8 tekem in so bili doseženi naslednji 
rezultati: Svoboda : Borac 61:43 (26:26), VIL gim. : Borne 45:41 
(23:18), Svoboda : VII. gim. 58:50 (33:16), II. gim. : AŠK Tivoli 
43:36 (22:12), II. gim. : TSS 84:48 (39:25), AŠK Tivoli : TSŠ 82:52 
(39:19), AŠK Tivoli : VII. gim. 62:61 (41:25), Svoboda : II. gim. 42:46 
(27:20).

Vsaka nastopajoča ekipa je prejela lično spominsko plaketo, 
ki so jo dijaki VIL gimnazije sami izdelali. Poleg tega pa so 
prvakom turnirja II. gimnaziji podarili še miniaturni koš.

Se dve strelski ligi
Medtem ko je bilo prejšnji teden 

na sporedu že tretje kolo I. in II. 
okrajne strelske lige, sta bili usta
novljeni še dve novi ligi — V Ljub
ljani III. liga, v okolici Trbovelj, 
Zagorja in Litije pa zasavska liga. 
Tudi ti dve ligi sta močno zasto
pani, prva z 10, druga pa z 9 čla
ni. V ljubljanski ligi se bo začelo 
tekmovanje to nedeljo, v zasavski 
pa so zastavili že prejšnji teden.

V tretjem kolu I. in II. lige so bili 
doseženi naslednji rezultati: I. liga: 
O. Kovačič : Pregare 1347:1325, 
Tabor : Litostroj 1258:1286, Olim
pija : Krasna C. 1337:1294, R. Ška
pin : Stol 1292:1297, Diopter : Gradis 
Kovinar 1345:1297; H. liga »24 tal
cev« : Titan 1236:1320, M. Stojano
vič : Lokomotiva 1291:1208, Jelenov 
žleb : post. Šiška 1229:1339, M. Ko
mac : Ileroj Vitez 0:200 p. L, Po
štar : Elek-tra 1117:1173.

nir sot udi naslednji slSvenski 
igralci: Tera, Tomc, Kern, Tomažič 
ter zmagovalec zadnjega mladin
skega turnirja Vecko iz Hrastnika. 
Vse kaže, da bo tudi Vecko odpo
toval v London.

Petračeva v Londonu
Iz pisarne NTZJ so sporočili, da 

bo na mednarodnem prvenstvu An
glije, ki bo od 2. do 7. jan. 1961 v 
Londonu, nastopila tudi Ravenčan- 
kaPetračeva. Med kandidati za tur-



Nogometni mozaik
Odreda ni več, odslej le nogometni klub Triglav • To naj bo osrednji nogomet
ni klub v Ljubljani • Optimizem za nadaljevanje prvenstva in bodočo usodo

tega kluba TEX AS
■ NI MINILO DOLGO TEGA, KAR SMO SE ZADNJIC JE-

■ ŽILI NAD SLABO IGRO ODREDA, NI MINILO DOLGO
■ TEGA, KAR SMO BILI PREPRIČANI, DA JE USODA ODRE-
■ DA DO KRAJA ZAPEČATENA. SKROMNE 4 TOČKE IZ JE-
■ SENSKEGA DELA PRVENSTVA NAMREČ RES NISO OBE-
■ TALE KAJ DRUGEGA. KMALU PA SO SE POJAVILE PRVE
■ GOVORICE, DA BODO PRI ODREDU MARSIKAJ SPREME-
■ NILI, DA BO SPOMLADANSKI DEL VSE NEKAJ DRUGEGA,
■ DA BODO POSTAVILI TA LJUBLJANSKI KLUB NA POPOL,
■ NOMA DRUGE NOGE.

CARSKI REZ — ODRED 
JE POSTAL TRIGLAV
Po dveh letih so se člani in pri

jatelji Odreda minuli četrtek zbra
li na občnem zboru, ki bo najbrž 
pomenil pravi mejnik v razvoju te
ga kluba. Bolje povedano, že dolgo 
nismo na kakem nogometnem se
stanku slišali toliko optimizma in 
toliko volje do dela, kot prav na 
tem občnem zboru, ki obenem po
meni prelom z vsem starim in sla
bim ter odpira vrata v novo in svet
lejšo pot ljubljanskega in morda 
tudi slovenskega nogometa.

Nogometnega kluba Odreda ni 
več. Sporazumeli so se namreč, da 
se odcepijo od matičnega društva in 
se osamosvoje v svojem nogomet
nem klubu, ki bo nosil do nadalj
njega ime NK Triglav — Ljubljana.

Zakaj smo že v 'začetku napisali, 
da gre za izredno optimističen in 
dobro zasnovan sklep? Nogometni 
klub Triglav bo namreč postal po 
zamislih novega upravnega odbora 
osrednji ljubljanski^ nogometni 
klub. Ta naj bi bil nekak predstav
nik kvalitete ljubljanskega nogo
meta in zato naj bi mu pomagali 
prav vsi ljubljanski klubi, ki naj 
bi imeli svoje predstavnike tudi v 
upravnem odboru. Ta pomoč naj bi 
se seveda izrazila predvsem s kva
litetnimi nogometaši, ki bi zastopali 
barve osrednjega ljubljanskega 
kluba. Nogometni klub Triglav naj 
bi že po nekaj mesecih prerasel v 
kvalitetno športno društvo, v kate
rem bi se zbrali predstavniki naj
različnejših športnih panog s svoji
mi najbolj kvalitetnimi ekipami.

LEPI NAČRTI
Svoje delo v prihodnosti so si 

pri novem klubu zamisliti takole.
■ Najprej je treba dobiti odlič

nega trenerja ter nekaj dobrih no
gometašev. Vodstvo kluba je že na
vezalo stike z nekaterimi prvoliga
škimi klubi — med drugim z Dina
mom, Crveno zvezdo. Partizanom in 
še nekaterimi, ki so pripravljeni

odstopiti do konca letošnjega pr
venstva nekaj nogometašev, ki ne 
nastopajo v njihovih prvih moštvih. 
S privolitvijo kluba bi namreč ti 
nogometaši lahko nastopili že po 
8 dneh. Seveda moramo vedeti, da 
bi bilo to le nekakšno posojilo, 
medtem pa bi moral NK Triglav 
graditi novo moštvo s svojimi last
nimi igralci in s pomočjo ljubljan
skih in ostalih slovenskih nogomet
nih klubov.

■ Posebno poglavje predstavlja 
seveda trener. NK Triglav je v do
govoru s trenerjema Partizana in 
Dinama, Špicom in Jazbinškom, in 
skoraj zanesljivo je, da se bo eden 
izmed teh dveh že v kratkem času 
pojavil v Ljubljani ter prevzel vad
bo ljubljanskega ligaša. Zdi se, da 
je ta ukrep zares nujno potreben, 
saj je prav slaba koncepcija igre, 
nezadostna tehnična in psihična 
pripravljenost eden izmed osnovnih 
vzrokov za slabo uvrstitev Odreda. 
Ta trener bo imel tudi zelo važno 
nalogo — vzgajati slovenske tre
nerje, predvsem tiste, ki delajo v 
Ljubljani. Morda bo bivanje tega 
kvalitetnega trenerja v Ljubljani

n viuh

kratko, vendar smo prepričani, da 
bo zares lahko storil mnogo korist
nega.

■ Ena osnovnih nalog je prav 
gotovo tudi ta, da bi ljubljanski li- 
gaš ostal v družbi klubov, ki se
stavljajo drugo zvezno ligo. Pers
pektiva je pravzaprav slaba, ven
dar ima ljubljanski Triglav precej 
možnosti za osvajanje točk, ker igra 
spomladi več tekem na svojem igri
šču kot na tujem. Doma bo treba 
zmagati na vseh tekmah, nujno pa 
bo pobrati še kako točko na tujem 
in če bo šlo vse po sreči, se bo 
enajstorica rdeče-belih lahko »iz
mazala*.

H Posebne skrbi bo morala biti 
deležna mladina. Poseben trener 
naj bi opravljal delo pri mladin
skem moštvu, število mladincev bi 
bilo treba povečati in narediti iz 
mladinskega moštva zares pravi 
rezervoar za bodočo ligaško enaj
sterico.

■ Znano je. da je imel Odred v 
zadnjem času mnogo finančnih te
žav. Kaže, da se bo sedaj tudi na 
tem področju stanje nekoliko iz-

CIU I. ZVEZNA LIGA
boljšalo, saj pasiva v blagajni ni 
tako kritična. Mnogi so tudi oblju
bili pomoč in če bo torej vse po 
sreči, bo ljubljanski ligaš lahko 
normalno delal v solidnih finančnih 
pogojih. Ena bistvenih postavk v

Berginc je bil do poškodbe naj
boljši igralec Odreda v jesenskem 
delu prvenstva, sedaj pa je postal 
tudi elan novega upravnega odbora

bodoči blagajni Triglava naj bi bili 
prijatelji kluba. Vodstvo namerava 
osnovati poseben »Klub prijateljev 
Triglava«, ki bi plačevali mesečno 
po 100 dinarjev članarine. Ce bi 
bilo prijateljev kluba kakih 5000 in 
to ni nič nemogočega — bi v klub
sko blagajno priteklo vsak mesec 
500.000 dinarjev, ali na leto 6,000.000 
dinarjev, kar je že čedna vsota, ki 
bi poleg pomoči od drugod zagoto
vila normalno funkcioniranje kva
litetnega nogometnega kluba.

Cilj novega kluba je pravzaprav 
nekoliko neskromen, a vendar po
polnoma pravilen. Izvleči se je tre
ba najprej iz težkega položaja, si 
zagotoviti mesto v II. zvezni ligi in 
se že v najkrajšem času potegovati 
Za vstop v I. zvezno ligo! Prav go
tovo tudi Slovenija zasluži svojega 
predstavnika v najvišjem nogo
metnem tekmovanju in dobili smo 
vtis. da bo novi odbor, ki ga vodi 
predsednik tov. Gerbec, sposoben 
opraviti velike naloge, ki stoje pred 
njim. Najbrž se pridružujemo vsem 
prijateljem nogometa v Slovenije, 
če jim želimo pri tem čimbolj sreč
no roko.

Povedali smo že, da so vsi tisti, 
ki so bili na tem občnem zboru 
optimistično razpoloženi. Še bolj 
nas je razvesililo to. da so mnogi 
pokazali voljo do dela in se sami 
ponudili, da so pripravljeni poma
gati. škoda le, da niso na tem zbo
ru povedali kakšno svojo misel tudi 
nogometaši, ki bodo morali prav
zaprav opraviti najbolj odgovorno 
nalogo, uspeli ali neuspeh kluba leži 
namreč na njihovih ramah. Prepri
čani smo — pridružujemo se torej 
vsem optimistom — da bo ljubljan
ski Triglav res pravi predstavnik 
slovenskega nogoni'*' Prepričani 
smo tudi. da odslej tujim moštvom 
ne bo več lahko nabirati točke na 
ljubljanskem travniku...

na Tašmajdanu
Kakor osako leto, tako je bil tudi letos tradicionalni 

hokejski turnir o počastiteo Dneoa JLA. Na tem turnirju 
so sodelooala moštoa Partizana, Croene mezde, Beograda 
in Ljubljane. Tudi letos je osoojil proo mesto Partizan. Tek
me so bile zanimioe in borbene, da, celo preveč borbene, 
kar so ograjah' tudi šteoilni gledalci in osi, ki so prisostvo- 
oali turnirju. Od oseh tekem pa je bila prao gotooo »najbolj 
borbena: ona med Ljubljano in Beogradom. In o tej nekaj 
besed.

V trenutku, ko je Ljubljana po odločnem oodstou Beo
grada 4:t znižala razliko na 4:7, je prišlo do neljubih do
godkov, ali kakor praoijo beograjski komentatorji do »koa- 
litetnegat pretepa. Ljubljana je hotela izkoristiti soojo tre
nutno prednost in rezultat 4:7 izenačiti na 4:4. Razboriti 
duhooi pa so o teh trenutkih pripeljali športno borbo do 
oelike surooosti.

Začelo se je takole. Gumijasto ploščico je imel o rokah 
oraiar Ljubljane Babnik, nasproti pa mu je pridrsel eden 
beograjskih hokejistou in ga udaril s palico po roki. To je 
opazil branilec Ljubljane Vadnal in že je njegova pest 
delila pravico na ose strani. Vadnalu se je pridružil še Zu
pančič, ki je kasneje pripovedoval, da je skušal zaščititi 
Grudna, soojega soigralca, ki je o tem trenutku skušal pomi
riti razburjene duhove pred orati Ljubljane. Nekdo je nam
reč s strani sunil Grudna, kar je opazil Zupančič, ki je takoj 
»posredoval:. Po tem razburljivem in nešportnem dogodku 
so planili igralci obeh moštev drug na drugega in uprizorili 
takšen pretep, kot ga že dolgo ni bilo na hokejskih igriščih. 
Sprašujemo se, kako sta morala kasneje sodnika tako milo 
kaznovati le igralca Ljubljane Vadnala in Zupančiča — 5 
minut sta presedela na kazenski klopi — od igralcev Beo
grada pa ni bil nihče kaznovan in kako. da niso po turnirju 
te nešportne dogodke temeljiteje pretresli in primerno ukre
pali? Ne trdimo, da sta tu krivca samo Vadnal in Zupančič, 
prao gotovo so še drugi krivci, toda če se je že na začetku 
sezone začelo s takšnimi nečednostmi, kaj ose bomo lahko še 
dočakali o teku prvenstva!? Za Vadnala in Zupančiča pa 
velja še tole: Oba sta stebra svojega moštoa in kaj bo imela 
Ljubljana med prvenstvom od njiju, če bosta zaradi nešport
nega vedenja morala večkrat po sodnikovih ukazih presedeti 
na kazenskih klopeh? O tem naj razmislita sama, pa tudi 
vodstvo Ljubljane ...

Tekma Odred : Cfvena zvezda je bila zadnja svetla točka 
ljubljanskega ligaša

EMIL ZATOPEK | @

2X OKOLI ZEMUE-PEŠ
Ob kancu vojne sem imel že tri češke rekorde. Tek je iz 

dneva v dan vedno bolj postajal moja strast. Ze maja leta 1945 sem 
oblekel uniformo in priznati moram, da je bila to zame, morda bo 
kdo rekel začuda prijetna sprememba. Telovadba na prostem, marši, 
tek — z eno besedo; ves dan trening na svežem zraku. Celo jutra
nja gimnastika me je veselila, še posebno zadovoljstvo pa me je 
prešinjalo, ko sera zvečer vsemu temu dodal še pravi atletski 
trening.

Ze prvo tekmovanje mi je prineslo nov rekord — 14:50.0 na 
5000 metrov. Po povratku v vojašnico sem spet stal v svoji desetini 
in poslušal tovariše, ko sem nenadoma zaslišal svoje ime in za 
tem pohvalo za moje športne uspehe. Ko sem opazil, da me je 
pohvalil komandant osebno, sem bil še bolj presenečen, ker nisem 
menil, da se toliko zanima za šport. Morda je bil mož pod vplivom 
svoje, za šport navdušene, hčerke. To omenjam zato. ker je ta 
komandantova hčerka pozneje postala moja žena. Tedaj Je seveda 
še nisem poznal in sem si vse skupaj razlagal tako, da je vojaščina 
res lepa reč in da ne bom več zamenjal uniforme za obleko civi
lista. Javil sem se v vojno akademijo. Toda še preden sem postal 
Častnik, sem zabeležil nekaj pomembnih športnih uspehov.

Prvič sem prečkal mejo svoje domovine ob potovanju na 
evropsko prvenstvo leta 1946 v Oslu. Prvič sem letel tudi z letalom 
Ur- to mi je ves doživljal še toliko polepšalo. Lep polet in Norve
ška s svojimi naravnimi krasotami sta me očarala. Razen tega je 
b!!o to tudi moje prvo veliko mednarodno tekmovanje. Ko je na

stopil svetovni rekorder na 18 km, Finec Viljo Heino, ga ves Čas 
nisem izpustil iz pogleda. Se toliko večje je bilo moje razburjenje 
ko sem sam starta!. Na 5008 m sem zasedel peto mesto. Naš rekord 
sem popravil za celih 10 sekund toda tudi spoznal, da v tujini ni 
tako lahko zmagati. Se več bo treba trenirati, sem si rekel.

Kmalu sem imel priložnost, da se ponovno pomerim z ino- 
zemci. V Berlinu so bile atletske tekme zavezniških armad in na
stopil sem kot edini tekmovalec za CSR. Ni mnogo manjkalo, da 
si nisem sam pokvaril tega potovanja. Ko sem v Dečinu prestopal 
iz vlaka v vla-k, sem se vsedel v napačnega In se odpeljal nazaj. 
V Berlin sem dopotoval dan kasneje, pa še vedno dovolj zgodaj 
da sem se udeležil slovesne otvoritve tekmovanja.

Vsi tekmovalci so se razvrščali v četverorede za prihod na 
stadion, vsaka ekipa za vojakom ZDA, ki je nosil tablo z imenom 
države. Našel sem fanta v uniformi, ki je držal napis »Czechoslo- 
vakia«. Znal sem samo nekaj angleških besed, pa sem mu končno 
le dopovedal da sem jaz tisti, ki ga bo vodil v stadion. Ves za
čuden in nesrečen je iztisnil iz sebe: »Only one?« Jaz pa ne bodi 
len, ve.~ V- esel, da se tako dobro razumeva, sem takoj pritrdil: 
»Ves, only one.«

Žalostno se je naslon na tablo in se oziral po svojih tovari
ših, ki so imeli srečo, da so dobili številnejše ekipe »v varstvo«. 
Ko sva prikorakala na stadion, naju je množica 80,000 gledalcev 
pozdravila s smehom. Zardeval sem in morda moj ameriški pri
jatelj tudi. Pa še hi bilo konec težav. Zaradi zamude pri prihodu 
me niso vpisali v startno listo in še dobro, da mi je starter verjel, 
da sem tekač na^dolge proge.

Hotel sem mu to ta oj potrditi s tem, da sem se kmalu po 
startu uvrstil na čelo kolone tekačev. Moja prednost se je hitro 
povečevala. Moja velika premoč, med nasprotniki res ni bilo nobe
nega znanega atleta, pa se je zdela gledalcem spet smešna, saj niso 
verjeli, da mislim resno. Ze v tretjem krogu so mi tudi sodniki 
pričeli kričati, da naj ne tečem tako hitro, saj je še 10 krogov 
pred menoj. Morda so menili^ da sem prvič stopil na tekališče. 
Ne vem.

Toda krožil sem s precej enakomerno hitrostjo po črnem 
ovalu in prehiteval nasprotnika za nasprotnikom za ves krog. Ljudje 
so se prenehali smejati. Takorekoč telesno sem pričel čutiti nji
hovo občudovanje in nazadnje, ko sem v zadnjem krogu hitrost 
še malo povečal, so me viharno vzpodbujali. Na cilju je bila po
polna zmešnjava. Novinarji in reporterji so me vsi poskušali vpra
šati, če sploh vem, kako dobro sem tekel in da sem glavno od
kritje tekmovanja.

Kako sem se odlikoval, sem spoznal še posebej pri slovesnem 
mimohodu ob koncu tekmovanja. Vojaka z napisom »Czechoslova- 
kia« mi ni bilo treba iskati Ze od daleč me je klical in vabil k 
sebi. Sedaj je poskušal nadoknaditi, kar je zamudil pri otvoritvi* 
Tako ponosno je korakal, da so nama gledalci pričeli ploskati v 
taktu.

Vtisi s tekmovanja v Berlinu so bili še dobro v spominu, ko 
sem zopet potoval na vojaško tekmovanje. Spomladi leta 1947 je 
angleška armada pripravila tekmovanje v krosu v Hannovru. Prvih 
600 m smo pretekli po hipodromu, potem smo se Izgubili v gozdu 
in se vrnil na dirkališče. Hitro sem tekel in kmalu izginil vsem 
nasprotnikom izpred oči. Zadnjih 600 m na hipodromu sem pretekel 
sam in šele ko sem pretrgal ciljno vrvico, so se ostali pojavili na 
robu eozda. Sotekmovalci in gledalci so mi čestitali in tudi žena 
komandanta garnizije v Hannovru se me je hotela ogledati od 
blizu. Kasneje je rekla našemu vodji: »Veste, vsak teden gledam 
tu konjske dirke, toda zatrditi vam moram, da še noben konj ni 
tako lepo tekel kot vaš Zatopek.«

Na mednarodnem tekmovanju v Pragi sem v konkurenci dveh 
Fincev in enega Šveda dosegel s časom 11:08.2 drugi najboljši re
zultat vseh časov na 50CO m. S Fincema sem potoval dan za tem 
v njuno domovino. Za moj praški rezultat so izvedeli in zanimanje 
za moj dvoboj z njihovim rekorderjem Heinom Je bilo zato 5e 
večje. Se 100 m pred cPjem je bil za korak pred menoj, v cilj Pa 
sem se vrgel kot prvi. K sva se takoj nato objela, sem opazil« 
da je komaj stal na n~ • 1 Ce bi tedaj znal finsko, bi mu rekel* 
»Prijatelj, zakaj sva se ^ ila zaradi teh nekaj centimetrov poditi 
kar 5000 metrov.«



Avstrijci letos izgubljajo dve moštvi — Novi obrazi na smučarskih terenih
Povsod radikalno pomlajevanje

Olimpijske igre 1960 so Lile mnogim najboljšim smu
čarjem poslovilno tekmovanje ali pa vsaj poslovilna sezona, 
v kateri so še nastopali. Prav zaradi tega ni noben čudež, 
če bo v medsezonah 1960/61 s smučarskih prog po svetu 
zbrisana cela »armada« najboljših smučarjev, ki jim je bil 
zadnji cilj športne kariere Squaw Valley.

Seej*a.m lahko začenjamo z Jean Vua*r- 
Oc-fcom m nadaljujemo z Ernest H in te ra
se r jetrn jZ Krtebuhla, ki je preveč za.po- 
•ieti pri svO'ji bencinski črpadki, da bi se 
6e kot tekmovalec ukvarjal s smuča- 
hjetn. 21-letna Kanadčanka Ann Heg- 
Stveit, ki je izredno uspešno nastopala 
v zadnji sezoni, je spoznala, da se mla
de moči pojavljajo čez noč in je zapu
stila vrste tekmovalk. Svetovna prva- 
^finja v slalomu Inger Bjdrnbakken pra- 
ViK da je utrujena, medtem ko trdiita 
Amori:čanki Penny Pitou in Betsy Snd- 
te, da imata tekmovalnega športa do
volj, čeprav sta komaj nekaj starejši 
od Kanadčanke Heggtveat.

Avstrija je bila od leta 1S51 vodilna 
dežela alpskega smučanja v svetu in je 
dala celo vrsto vrhunskih tekmovalcev. 
Toda od Squaw Valleya je avstrijska 
smučarska zveza izgubila praktično dve 
kompletni garnituri vrhunskih smučar
jev. Kar naštejmo jih: Anderl Molterer, 
Ernst Himtereer, Ernst Oberaigner, Egon 
Zimmermann in Pepi Gramshammer pri 
moških ter Putzi Frandl, Hilde Hofherr, 
Heriiinde Beutlhauser, Kathi Horl in 
Greti H asi au er pri ženskah. Če k temu 
Pridamo še dva svetovna prvaka Toni 
Sattlerja in Josl Riederja, ki sta končala 
^vojo tekmovalno kariero že pred dve- 
ma letoma, vendar pa bi po svojih le

tih lahko še tekmovala vsaj do svetov
nega prvenstva 1962 v Chamonixu, po
tem nam postane jasno kako občutno 
izgubo je pretrpelo avstrijsko alpsko 
smučanje v zadnji sezoni.

Švicarji so se sami odločili za radi
kalno »čistko«. Svetovnega prvaka v sla
lomu iz leta 1951 Georga Schneiderja, ki 
je še vedno zastopal Švico na medna
rodnih tekmah letos pri sestavi repre
zentance niso več upoštevali. Tudi v 
ženski ekipi niso več upoštevali Made- 
leine Chamot-Berthod, katere »come- 
back« v Squaw Valleyu ni uspel. Za An- 
nemarie Waiser, znano specialistko za 
slalom pa so mnenja, da je v Squaw 
Valleyu stilno tako slabo vozila, da so 
tudi njo izpustili pri sestavi nove ekipe.

Nemci so izgubili Sonjo Speri in Halo 
Basler, Italijani pa Guilinano Minuzzo 
in Carlo Marchelli. Edinole Francozi se 
lahko pohvalijo, da bodo v sezoni 1961 
nastopali s skoraj neokrnjeno moško 
ekipo. Če izvzamemo Vuarneta, ki se je 
zaposlil kot trener, bodo Francijo za
stopala še vedno zveneča imena Duvii- 
lard, Perillat, Božen in Bonlieur. Če k 
tem prištejemo še mladega Emilie Viol
ista, ki si je lani močno poškodoval ro
ko, tako da vso sezono ni mogel nasto
pati, je francoska ekipa kompletna. Ne 
smemo se potem čuditi, če bo 'zimska

Argentina želi 
svetovno prvenstvo 1970

Čeprav je pred nami še svetovno pr
venstvo v nogometu j»za leto 1962 in prav 
tako za leto 1966, že danes razpravljajo 
° kandidaturi prvenstva, ki bo čez de- 
set let 1970. Na prihodnjem kongresu 
FIFA, ki bo leta 1961 v Londonu želi 
Argentina kot prva država vložiti kan
didaturo za to prvenstvo. Ker se po ne- 
kem nepisanem obččaju v prirejanju 
svetovnih nogometnih prvenstev vrstita 

prireditelja le Evropa in Južna 
Amerika, želi Argentina prirediti to naj- 
Ve?Čje nogometno tekmovanje čez 19 let. 
^er je najresnejši kandidat za leto 1966 
An.giija in ker po prvenstvu, ki bo 1962 
v Čilu sledi vrsta za prireditelja na Ev- 
roP|i, sio Argentinci prišli v poštev šele 
Za leto 1970. Za samo prireditev Argen- 

ne bodo v skrbeh. Gledalcev bo 
dovolj, zato že danes, garantirajo in tudi 
v stadionih ne bo skrbi. Samo Buenos 
Aires ima štiri stadione, ki sprejmejo 
vS3<k po 100.000 gledalcev. Vse tekmoval- 
^ lahko namestili v olimpijski vasi, 

so jo zgradili že leta 1944, ko bi mo- 
raie biti olimpijske igre v Argentini.

Eang kandidat, ki se prav UJko pote-

Morda še ne vesfe
dA je končno znan Se zadnji

'^•FtfinaJi.sit tekmovanja za evropski no-. 
ffonaetni pokal. Dunajski Rapid je v tre- 
Ijl tekmi premagal vzhodnonemški klub 
'Viesmut z 1:0 (1:0).

EA je francoska nogometna 
re,vija »France foutball« izbrala za naj
boljšega nogometaša leta 1960 Suareza, 
dedinj ega napadalca Barcelone.

E,A SO V LONDONU ODPRLI MUZEJ 
nd>gometa, v katerem lahko navijači ob- 
Čhdujejo vse zanimive predmete iz zgo- 
d^>Vine angleškega nogometa, med njimi 
tudi nogometne čevlje najboljšega angle- 
š}dd>ga igralca Mathewsa.

EA BODO V LETU 1961 ŽE PRIPRAV- 
ijene vse smučarske proge za oiimpjske 
tgre 1964, ki bodo v Innsbrucku.

DA JE NEKDANJI SVETOVNI RE- 
korder v teku na 5000 in 10.000 metrov 
^s-isto Maki praznoval te dni svoj 50. 
rojstni dan. MSki je bil prvi tekač, ki je 
Pretekel 10.000 m v času pod 30 minut.

EA SO AVSTRALSKE OBLASTI PRE- 
Pdh/edale Jaroslavu Drobnyju opravlja
li e poetov kapetana italijanske teniške 
Oprezen tance, ker ni italijanski držav
ljan.

EA so se na prvem večjem smu- 
-3'rskem tekmovanju v Val dTsere sre- 

vsi vidnejši smučarja. V smuku so se 
zvrstili takole: Lacroix (Fr) 2:51,4, Leit- 
n^r (N) 2:51,7, Duvillard (F) 2:52,6, Pe- 
^illat (F) 2:53,1, Mil ia n ti (I) 2:53,2 itd.

E>A SO NA ISTEM TEKMOVANJU 
thed ženskami slavile dvojne zmago Av- 
strojke. Tradl Hecker je osvojila prvo, 
Erika Netzer pa drugo mesto.

t>A BODO AMERIŠKI PLAVALCI GO- 
stov ali v letu 1961 v Evropi. Doslej je 
zagotovljeno njihovo gostovanje v Angli
ji in Sovjetski zvezi.

EA JE FRANCOSKI ŠPORTNI DNEV- 
hik objavil lestvice najboljših plavalcev 
Pa svetu. Na 1500 m prosto je letos 30. 
čas na svetu 18:23,5, kar bi še pred 10 leti 
predstavljalo svetovni rekord. Naš Rogu- 

je z rekordom 18:09,8 na 16. mestu.
EA NAMERAVA 30-LETNI SVETOVNI 

rekorder Bolotnikov še sodelovati na 
dvropakem prvenstvu 1962 in olimpiadi

964. Morda se bo specializirali na teh 
umovanjih za maraton.

guje za organizacijo tega tekmovanja v 
letu 1970 pa je nemška nogometna zve
za. Če bodo na kongresu FIFA v Lon
donu zmagati precej močni argentinski 
argumenti,' potem bodo evropski nogo
metaši zopet potovali čez Atlantik, Nem
ci pa bodo morali počakati na organiza
cijo še za štiri leta.

Potujoče Amaconke
V Manchestru je bil pred meseci usta

novljen nogometni klub, ki si je zadal 
ime »Nomadi«. Vse skupaj še ne bi bilo 
tako presenetljivo, če ne bi bili člani 
tega nogometnega kluba izključno žen
ske. In zakaj tako ime, so se mnogi 
spraševali. Toda kmalu jim je bdi jasen 
tudi pomen imena. 29 deklet —• toliko 
članov namreč sestavlja ta klub — je 
pred dnevi odpotovalo na dolgo turnejo 
po svetu. Obiskale bodo ZDA, potem na
daljevale pot v Južno Ameriko in preko 
Filipinov na Japonsko. Povsod bodo de
monstrirale svoje znanje nogometa, kajti 
v skupini je dovolj deklet za dve po
polni ekipi in še ostane sedem rezerv
nih igralk. Ob njihovem odhodu so jim 
Angleži sicer želeli srečno pot, toda 
zlobni jeziki govore, da na Japonsko 
gotovo ne bodo prišla popolna moštva. 
Na talko dolgi poti v domovini nogometa 
v Južni Amerki, se bodo gotovo našli 
možje, ki bodo hoteli imeti za svojo 
družico nogometno igralko .. .

Zagonetna brata
V argentinskem mestu Las Rosas je 

prišlo do zanimive razprave, ki je kon
čala celo s tožbo na sodišču. Tamkajšnji 
klub »Stella« ima v svojih vrstah od
ličnega igralca Thompsona, za katerega 
so vsi trdili, da je najbolj izdržljiv ar
gentinski igralec. Ze dalj časa zapažajo, 
da Thompson vedno v drugem polčasu 
boljše Igra kot v prvem. Se bolj začu
deni so postali takrat, ko je bil Thom
pson v prvem polčasu poškodovan, da 
so ga morali odnesti z igrišča, toda v 
drugem delu igre se je zopet pojavil na 
igrišču in spet zaigral kot prerojen. Ta
krat se je nasprotnikom posvetilo. 
Thompson ima namreč brata dvojčka, 
ki mu je povsem sličen. Njegov brat si
cer opravlja v klubu posle maserja, 
toda nogometaš je prav tako dober in 
nekateri trde, da celo boljši. Tako je 
nasprotnik »Stelle« vložil tožbo, v kateri 
navaja prevaro, češ da se brata Thom
pson v polčasih vedno izmenjata. Toda 
kljub ateri, ki je zajela vse nogometne 
kroge Argentine, je ostala skrivnost 
Thompson nepojasnjena. Dokazov ni, 
nihče pa ne more prisiliti bratov, da jih 
bodo zaznamovali z nekim trajnim vid
nim znakom. Nekateri se jeze. drug: se 
smejejo. Thompson pa še vedno v dru
gem polčasu igra boljše kot v prvem . .

Ostani, dokler ne uloviš 
kita!

Belgijskem košarkarju Voli tu je klub 
preskrbel službo skladiščnika, da bi na
šit o<pal za barve košarkarjev Ostenda. 
Toda domišljavi košarkar ni bil zado
voljen s to službo in ker je mislil, da 
bi lahko izsili boljšo zaposlitev, je za
pustil mesto in odšel z neko ribiško lad
jo proti Islandu. Mladi košarkar je me
nil, da je v moštvu Ostenda nenado
mestljiv in da bodo zato njegovi klub
ski tovariši želeli da se vrne. Toda do
godki na košarkarskih igriščih v Belgiji 
so se zasukali drugače kot je menil ta 
košarkar. Klubska uprava mu je zato 
poslala brzojavko takale vsebine: »Na 
ribolovu lahko ostaneš vse dokler he 
uloviš kita«.

sezona 1961 potekala v znamenju zmag 
»galskega petelina«. Edino težavo imajo 
Francoza s svojo žensko vrsto. Njihovo 
tekmovalke so v sezoni 1960 dosezale ta
ke neuspehe, da je sam predsednik 
smučarske zveze izjavil, da niso vredne, 
da nosijo na puloverjih francoski grb. 
Sestri Leduc in sicer ljubko Daniele Te- 
linge so zato »upokojili«, pripravljati pa 
so začeli povsem novo mlado žensko 
ekipo.

Smučarska sezona 1960-61 je pred vra*- 
ti. Moči posameznih alpskih dežel so 
znane. Letos bo verjetno vidna premoč 
Francozov, toda napori vseh ostalih so 
osredotočeni v Chamonix 1982 in Inns
bruck 1964, kjer pa bodo takrat že »sta
ri« francoski asa lahko naleteli na nove 
moči iz ostalih alpskih dežel.

Sezona preti evropskim 
prvenstvom

Mednarodna smučarska federacija je 
na svojem zadnjem zasedanju v Parizu 
sprejela mednarodni koledar najvažnej
ših smučarskih prireditev v znmi 1961 62. 
Prireditve so razdelili v dve skupdni:
1 a (tekmovanja, ki se jih morajo ude
ležiti vse alpske dežele s svojima naj
močnejšimi tekmovalci) in I. b (tekmo
vanja, ki niso najvažnejša). Za nas je 
zanimivo, da so mednarodno alpsko tek
movanje v Kranj siki gori, ki bo 4. in 5. 
marca uvrstili v I. a program, tako da 
bomo na tej prireditvi videli resnično 
vso svetovno alpsko elito. Poglejmo ko
ledar I. a skupine:

Januar: 11.—14. mednarodno tekmova
nje v Grindelwaldu (ženske) 14.—15. 
Lauberhorn v Wengenu (moški), 21.—22. 
Hahnenkamm v Kitzbiihlu (moški in 
ženske),. 27.—29. Velika nagrada Megeve 
(moški), 27.—29. Mednarodno tekmovanje 
v St Gervais (ženske), 28.—29. Kurikalla 
kup v Val d’Aosta (teki).

Februar: 4.—5. mednarodni ženski mi
ting v Bad Gasteinu, 11.—12. Mednarod
no tekmovanje v Ortisei (moški) in San 
Martino di Casfcrozza (ženstke) 25.—26. 
Tekmovanje v Lenggries (moški in žen
ske).^

Marec: 4.—5. Mladinsko tekmovanje v 
Serra-Chevalier, 4.—5. mednarodno tek
movanje v Kranjski gori (moški in žen
ske), 10.—12. Arlberg — Kandahar.

Skrivnostni fantom? Ne, samo oprema smučarja Luigi di Marca, ki je 
na strminah Monte Rose dosegel v hitrostni vožnji rekordno hr/ino

163 km na uro

REffiDHŠA EVROPSKEM IEHISA
Jutri se začne finale Davis cupa — Avstralci se boje

Sirole
Senzacionalna zmaga italijanskih teni- 

sačev v polfinalu Davis cupa, kjer so 
izločila ekipo ZDA je v nemajhni meri 
prestrašila Avstralce. Čeprav Italija pr
vikrat v zgodovini Davis cupa sodeluje 
v finalu, je morda za Avstralce še težji 
nasprotnik, kot bd bili Amerikanci. Za
nimivo je, da so Avstralci bolj boje dru
gega italijanskega tenisača Orlanda Si
role kot Nicola Pietr angeli ja. Za Pietr- 
angelija' vedno vedo v kakšni formi 
je in kolikšne so njegove sposobnosti, 
medtem ko je Sirola vedno nerešljiva 
uganka. Ze na dvoboju z ZDA je bil 
prav Sirola tsti, ki je nenadoma tako 
odlično zaigral, da je odločil dvoboj v 
korist Italije. Zlasti učinkovit je njegov 
servis, za katerega trdi Amerikanec Mc 
Kay, da je tako močan, da lahko ubije 
igralca. »Atomski servis« in nenadna 
odlična igra ogromnega Sirole, za kate
rega trde, da je »teniški Plimo Carnera«, 
sta značilnosti tega italijanskega igral
ca številka 2., ki pa se ga Avstralci naj
bolj boje.

Letos bo odigran 51. finale Davis cu
pa. Čeprav ima to tekmovanje že pol
stoletno tradicijo, ima v svoji zgodovi
ni zabeležene samo štiri države, ki so 
doslej osvajale to naj višjo teniško tro
fejo. To so ZDA 19 zmag, Avstralija 16, 
Anglija S in Francija 6 zmag. V finalu 
pa so doslej sodelovali Amerikanci 42 
krat, Avstralija 29, Anglija 16, Francija 
9 ter po enkrat Belgija in Japonska. Le
to« pa se je na trsto finalistov vpisala 
še Italija. Mnogi teniški strokovnjaki so

ob senzacionalni zmagi Italije v polfi
nalu zapisali, da pomeni to renesanso 
evropskega tenisa in da se bodo povrnili 
časi od leta 1927 do 1937, ko so francoski 
(Lacoste, Borotra, Cochet) in anglešk4 
(Perry, Austin, Hughes) tenisači zavze 
mali prva mesta na najvišjih položaj ib 
tenisa na svetu.

Avstralci so sestavili svojo ekipo, ki 
bo letos branila to trofejo. To so Neali 
Fraser, Rod La ver in Roy Emerson. Fra« 
ser in Laver bosta nastopala v sdnglii 
Emerson in Fraser pa v dvojicah. Ker 
sta oba avstralska igralca levičarja, s< 
se Italijani posebno skrbno pripravljali 
na tako igro, saj 1e bil njihov trener 
Drobny, ki je pravtako levičar.

Film težji od treninga
OlimpijsM zmagovalec v deseteroboj« 

Rafer Johnson je podobno kot mnog 
njegovi predhodniki nastopil pot film/ 
skega igralca v Ho-llywoodu. Za prve na 
stope na filmskem traku dobiva Johnsol 
700 dolarjev na teden, vendar se na* 
svojo filmsko kariero močno pritožuje 
Nastopa v nekem filmu, ki se godi • 
Južni Afriki in Johnson, ki igra nekegt 
Zulu črnca mora metati težko črnsk* 
kopje. V svojem prvem nastopu pre* 
kamero je moral Johnson 160-krat pono 
viti nastop in prav tolikokrat vreči tud 
kopje. Ko je končal snemanje se j 
Johnson vsedel na tla in dejal: »To jr 
mnogo teže, kot najbolj trd treninj 
deseteroboj ca.«

ŽIVLJENJE ZAČNE
s 40 letfi

Ray Sugar Robinson že 28 let v ringu — Sedmič v borbi za naslov svetovnega pr
vaka — Moralni zmagovalec Robinson

Petnajst rund je trajala borba in oba boksarja sta bila 
na koncu že močno zdelana. Kljub temu, da je bil Ray Sugar 
Robinson s svojimi 40 leti kar za 10 let starejši od svojega 
nasprotnika Gene Fullmerja, je s svojo izredno življenjsko 
silo, silovitim udarcem in precizno tehniko presenetil vse 
gledalce. Publika in tudi točkovni sodniki so bili večjddel 
tekme za starega ‘prvaka. Toda F.ulimer je v zadnji rundi 
nadoknadil, kar je ves ča.s borbe izgubljal. V ostrem finišu 
je osvojil zadnjo rundo in to ga je rešilo poraza, celo več,

, o i

Življenje se začne šele s 40 leli, je geslo večno mla
dega Ray Sugar Robinsona. Na sliki ga vidimo kako 
se prijelno zabava s svojo parfnerkov novem filmu 
»Črnec«, italijansko filmsko igralko Rito Giannuzzi

sodniška tehtnica se je prevagala na njegovo stran- Uicdaicl 
so protestirali, Ray pa si želi povratno srečanje . ..

Ray Sugar Robinson je poleg Archie Moora drugi 
»starec« ringa. Ze z 12 leti je prvič oblekel boksarske 
rokavice in stopil v ring. Njegova kariera je bila hitro 
blesteča najprej v amaterskih vrstah, potem pa med profe
sionalci. Danes, ko ima Ray Sugar za seboj že 2« let žvlje- 
nja v ringih se rad spominja na svoje prve korake z boksar
skih deskah. V velikih vetrinah skrbno čuva svoje prve 
lovorike med katerimi najdemo številne pokale, medalje, 
zlate ure in podobne nagrade, ki )ih je dobil kot amaterski 
boksar.

Med proetsionalcl sprva ni šlo vse gladko. Od leta 1940, 
ko je v borbah za najvišjo amatersko trofejo »zlato roka
vico« osvojil ta častni naslov je preteklo 6 let, da je 20, de
cembra 1946 osvojil v Maddson Square Gardenu naslov svetov
nega prvaka v welter kategoriji. Od tega dne niso več našli 
ameriške publike in vse njegovi nasprotniki so kot vreče 
padali v ringu, kadar so z njim prekrižali rokavice. Štiri 
leta je bil nepremagljiv prvak welter kategorije. Potem je 
nadaljeval svoje uspehe v srednji kategoriji. Prvi dvoboj je 
imel z La Moto In po strahoviti borbi je pripadel naslov 
novemu prvaku. Sedaj je začela njegova nepremagljiva 
doba v srednji kategoriji. Toda ne samo pesti, večkrat je 
moral poklicati na pomoč tudi spretne advokate, kajti v 
profesionalnem boksu gospodarijo menažerji in intrige so 
na tekočem traku. V borbi z Joe Maximom ni imel sreče. 
To je bil v njegovi dolgi karieri eden redkih porazov. 
Toda čeprav je bil njegov nasprotnik težji, je Robinsona 
ta poraz tako razočaral, da je nameraval zapustiti boksarske 
deske ter se posvetil z vso vnemo jazz petju. Po treh letih 
premora ga 9. decembra 1955 zopet srečamo v ringu v borbi 
za 'nekdanji naslov. Njegov nasprotnik Bob Oison se mu je 
upiral vsega šest minut. Tako je bil povratek Sugarja na 
»prestol« svetovnega prvaka srednje kategorije tako blesteč, 
kot je bila blesteča vsa dotedanja njegova kariera.

Drugo obdobje Robinsonovega boja za naslov prvaka je 
mnogo bolj dramatično kot njegova prva doba. Trikrat iz
gubi naslov in trikrat se mu posreči »eomeback«, Najprej 
dve borbi z Olsonom, kjer obakrat zmaga. Toda že 1957 po
novno izgubi naslov prvaka v borbi s Palmerjem. Samo štiri 
mesece kasneje sc- Palmerju oddolži s k. o. zmago v peti 
rundi. Toda komaj pridobljen naslov izgubi Robinson še isto 
leto v borbi z Basiliom, Pol leta kasneje je Basilio zopet 
na tleh in Robinson osvaja drugič izgubljeni naslov. Lani 
ga premaga Pender, toda Sugar v povratni tekmi zopet osva
ja tako že tretjič naslov prvaka.

Dred nekaj dnevi sta z Gene Fullmerjem zaključila 
dveh;: z minimalno zmago Fullmerja, toda vsa časopisna 
poročila so priznala vsaj moralno zmago staremu šampionu. 
Kljub izgubljeni tekmi Ray Sugar ni bil potrt. Novinarjem 
je z veseljem in smehom odgovarjal na vprašanja. Pred se
boj ima kup načrtov. Snemanje nekega filma v Italiji, tur
neja po Evropi in seveda najvažnejše povratno srečanje s 
Fullmerjem. Trikrat je Rayu že usfml povratek na prestol 
najboljšega boksarja srednje kategorije, kar je rekord v 
zgodovini- boksa. Ali mu bo to uspelo še četrtič?

Novinarjem 'je smeje dejal: »Ring še ne nameravam 
zapustiti, saj živfljenje prične šele s 40 leti «



Žoga je okrogla
, .ALI MOSCANSKA MLADINA DOBRO POZNA ŠPORTNE PANOGE, POSEBNO PA IGRE Z ŽOGO

Povsod težave
Ljubljana, 25. decembra. Talko konven- 

CiOnailen naslov ali ne? Vsi vemo, da je 
Loga okrogla in to vedo tudi številni 
dijaki meščanske VI. gimnazije ter osem
letk »Vida Pregarčeve« in »Maksa Perca«, 
lei so se danes zbrali v dvorani kina 
Triglav na Kodeljevem kot tekmovalci 
ali pa poslušalci ob mladinskem quizu 
»Spoiznavaj šport in telesno vzgojo«. Pa 
vendar — prav s tem stavkom je bil 
storjen uvod v današnje mladinsko tek
movanje, oziroma preizkušanje znanja 
moiš&ainske šolske mladine v različnih 
Športnih panogah.

Potem, ko je predsednik Občinske zve- 
fa za telesno vzgojo tov. Galol pozdra- 
Vh vse navzoče in poudaril namen te 
&jireditve, so se pred nabito polno dvo- 
fario, kjer smo opazili predsednika in 
tajnika ObLO Moste tov. Cirila Fajna in 
■jjiiv. Vilija Straška, zvrstili tekmovalci 
V 28 ekipah in pokazali izredno bogat 
repertoar znanja.

»Prijavilo se je sicer 33 ekip, zaradi 
treme in strahu pa Ja menda odstopno 
j ekip,« je za začetek pojasnil izpraše
valec Tomaž Terček in že so pričeli pri
hajali na oder pred mikrofon pogumni 
dečki, pa tudi dokaj številne deklice.

Uvod v današnje tekmovanje Je bila 
tema o nogometu. Prvo vprašanje »Kakš
na je nogometna žoga«. In odgovor? Brž
kone zaradi nervoze, nekoliko iz nerod
nosti, pa vendar prav takle: »Žoga je 
okrogla«.. . Dvorana v smeh, še eno 
vprašanje in že je ekipa s šole »Vide 
Pregarčeve« odšla z vstopnico za drugo 
težavnostno stopnjo med poslušalce. 
Spet druga ekipa z iste šole. Tema ena
ka — nogomet. Ocena? Pozitivna. Tov. 
Tiran tam v kotu je menda že računal, 
da zanj ne bo kaj dosti dela, zakaj po
verjena mu je bila med drugijn tudi 
naloga podeljevati »tolažilne« svinčnike 
vsem tistim, ki se jim Je ob prvi težav
nostni stopnji zataknilo. Toda kmalu ja 
stopil v akcijo, že pri tretji nastopajoči 
ekipi. Le-ta je bila s šole »Maksa Perca«. 
Vprašanje iz košarke. Odgovori nega
tivni in lučka pri mizi komisije se ni 
nič posvetila. Takšno smolo je imela še 
naslednja ekipa, zatem pa so se zvrstile 
mincige ekipe, ki so uspsSnio prestale 
preizkušnjo ter se uvrstile v drugo te

žavnostno stopnjo, mimo »nevarnih« pa
tentnih svinčnikov tov. Tirana, mimo 
preveč zvedavih vprašanj izpraševalca 
.ter dokaj stroge komisije.

Dvorana je postajala vedno bolj raz
gibana, vprašani so pogumno odgovar
jali in prepričali smo se, da tiči v tej 
nadobudni meščanski mladini mnogo 
znanja o športu in telesni vzgoji, da ta 
mladež pozna tudi pravila različnih 
športnih iger, da je spremljala z vso 
pozornostjo dogodke na letošnji olimpia- 
di in da hi s tolikšnim znanjem pre
senetila marsikaterega strokovnjaka, da 
ne govorimo o aktivnih tekmovalcih, ki 
bi — pa naj ne zamerijo — prav gototo 
prej odnehali, kot ti dečki in deklice, 
ki so v 28 ekipah nastopali danes na 
Kodeljevem. Sedela sva skupaj z zna
nim nogometašem Brankom Elznerjem. 
Bil Je ugodno presenečen in na tihem 
mi Je pritrdil, da bi bržkone na kakšno 
vprašanje tudi on ne znal odgovoriti 
tako, kot so odgovarjali tl otroci. Ob 
koncu pa so si vsi z zanimanjem ogle
dali športna filma »Srebrni jubilej Pla

nice« in »Naši najboljši«, ki sta zelo 
vžgala.

Prireditev, prva te vrste v Mostah, ja 
bila dobro pripravljena, mladi tekmo
valci bodo nastopili še na drugi težav
nostni stopnji 15. januarja, na tretji im 
zadnji težavnostni stopnji pa 4. februar
ja. Vsekakor je to dober način športne 
vzgoje naše mladine, prireditev pa je 
ponovni dokaz, da v meščanski občini 
stopajo glede tega po povsem pravilni 
poti. Jasno pa moramo glede tega po
hvaliti vse tiste, ki so dali k temu svoj 
delež: člani RTV Ljubljana Slavko Tiran, 
Marko Rožman in Tomaž Terček ter do
mači prireditelji iz vrst Slovana in ob
činskih organizacij za telesno vzgojo.

Kot zanimivost naj omenimo še nekaj 
številk. 13 ekip sl je izbralo vprašanja 
iz nogometa, 5 iz košarka, 4 iz atletike, 
ostale pa iz rokometa, jadralnega letal
stva, letalskega modelarstva, dviganja 
Uteži, namiznega tenisa in šaha. Največ 
ekip — 17 — je bilo iz šole »Vide Pre
garčeve«, 8 iz šole »Maksa Perca«, ostale 
pa iz VI. gimnazije v Mostah.

Medtem ko o občnem zboru no
gometnega kluba Odred, ki se je 
sedaj preimenoval v NK Triglav 
poročamo na drugem mestu, smo 
dolžni napisati par besed tudi o 
problemih ostalih slovenskih nogo
metnih klubov.

Vesti, ki smo jih prejeli pred ne
davnim iz Celja, so precej zaskrb
ljujoče. Medtem ko je pri Kladi- 
varju v glavnem vse v redu, čeprav 
s tekmovalnim uspehom niso naj
bolj zadovoljni, so se pri mestnem 
rivalu Olimpu, pojavile nenadoma 
hude težave. Znano je, da se je 
Olimp z borbenostjo uvrstil na pre
senetljivo visoko mesto v prven
stveni tabeli letošnjega slovenskega 
nogometnega prvenstva, te dni pa v 
Celju razpravljalo o tem, da bo 
moral ta mnogo obetajoči klub, iz
stopiti iz slovenske conske lige. 
Vzrok — pomanjkanje denarja in 
prazna blagajna! Olimp je eden iz
med tistih nogometnih klubov, ki so 
si pridobili v kratkem času simpa
tije mnogih prijateljev nogometa

10+!3=IL zvezna liga
Pravijo, da bi moral ta zgodovin

ski dogodek, združitev najmočnej
ših nogometnih sil priti že prej. Po
tem ne bi razni Frančeškini, Top
laki, Kranjčiči in ostali igrali za 
druge klube. Tudi pridobljeni no
gometaši ne. Maribor bi jim nam
reč lahko z 90.000 prebivalci in 
pravo »velesilskoc industrijo jam
čil kar najboljši nogometni razvoj 
v morda najvišjem razredu tekmo
vanja.

No, ko smo že tako daleč in ko 
Crvena zvezda na vse kriplje »lazir 
za Frančeškinom, nekateri ostali pa 
za Lepenikom in Šobrom, da ne 
omenjamo »lisjaka« Wolfla od za-

IZREDNA SKUPŠČINA PARTIZANA V POSTOJNI

Odslej dalje po novih poteh
Postojna, 25. dec. Petkova izredna skup

ščina tukajšnjega Partizana, ki ji je priso
stvoval tudi sekretar Občinskega komiteja 
ZKS Slavo Černelč, je pokazala vrsto sla
bosti o društvenem delu, ki je tako rekoč 
bilo prepuščeno samemu sebi. Prejšnji uprav
ni odbor se namreč ni v zadostni meri za
vedal pomembnosti vloge telesne kulture v 
središču Krasa, ki je nekdaj slovelo po svoji 
živahni športni razgibanosti. Tako je zaradi 
skrajne nezainteresiranosti članov upravnega 
odbora postalo stanje v Partizanu, ki zdru
žuje v svojih vrstah okrog JOO članov, sko
raj nemogoče. Vilic dejstvu, da je bilo delo

vodstva društva nezadovoljivo, pa so člani 
dosegli vrsto vidnih uspehov, med katere ve
lja zlasti omeniti uspehe vrst v orodni telo
vadbi v okrajnem in republiškem merilu ter 
osvojitev prvega mesta d prvenstvu partizan
skih društev Slovenije v košarki.

Med najpomembnejše sklepe izredne skup
ščine sodijo nedoomno skrb po organizacijski 
utrditvi društva, vzpostavitvi tesnejših tova
riških odnosov o društvenih vrstah, popula
rizaciji telesne kulturne v delovnik kolektivih 
postojnske komune in prizadevanja v smislu 
sklepov I. kongresa telesne kulture v Beo
gradu. I. V,

Prvi uspehi reorganizacije
Ljubljana, 25. decembra. V Ljub

ljani je bila včeraj skupščina Na
miznoteniške zveze Slovenije, na 
kateri so ugotovili, da je namizni 
tenis zajel v zadnjih letih ogromno 
množico ljudi. Danes zajema NTZ3 
52 osnovnih organizacij z več kot 
2000 člani. Pretežni del članstva se
stavljajo dijaki oziroma študentje. 
Delavska .mladina je še vedno v 
manjšini, čeprav je zadnje čase 
vedno več tudi vajeniške mladine, 
ki se ukvarja z namiznim tenisom. 
Seveda pa številke zajemajo le or
ganizirano namiznoteniško gibanje, 
medtem ko je dejansko število mla
dine, ki se ukvarja z namiznim te
nisom najmanj trikrat večje. Vklju
čitev neorganiziranih igralcev v na
miznoteniške organizacije pa je še 
vedno pereč problem. Vzroki so ne
dvomno v slabi organizaciji celot
nega področja in prevelike razsež
nosti podzvez. ki so največkrat 
združevale tudi področja več okra
jev. S prebodom organizacijskih 
oblik od podzveze na okrajne zveze 
bodo komisije za namizni tenis de
lale na manjših področjih in bodo 
lažje reševale ta pereč problem.

Pomemben prispevek pri razši
ritvi namiznega tenisa med^ mladino 
so dalje namiznoteniške šole. Do
slej so bj.le tri glavne šole v Ljub
ljani, v Kranju in na Jesenicah ter 
manjše v Novem mestu in y Ravnah 
na Koroškem. Posebno jeseniška 
šola je dosegla pomembne uspehe, 
saj so v razmeroma kratkem času 
vzgojili dober tekmovalni naraščaj, 
za katerim pa je še vrsta mladih 
talentov, ki se bodo kmalu doko
pali do vidnejših mest na raznih 
tekmovanjih.

TELOVADNA AKADEMIJA 
V DOMŽALAH

V počastitev dneva JLA je bila v 
četrtek. 22. decembra v šolski telo
vadnici akademija TVD Partizan 
Domžale. Na akademiji so nastopili 
vsi oddelki. Številni gledalci so bili 
* izvajanjem nastopajočih zado
voljni.

V času od zadnjega plenuma je 
skoraj na vseh področjih podzvez 
prišlo do ustanavljanja Ograjnih 
zvez za telesno vzgojo v okviru ka
terih so začele delovati komisije 

za namizni tenis. Namesto štirih 
podzvez se je dejavnost prenesla 
na področja posameznih okrajev in 
njihovih okrajnih zvez, v okviru 
katerih so zaživele tudi komisije 
za namizni tenis. Reorganizacija 
pomeni velik napredek pri razši
ritvi namiznega tenisa med mladino.

grebških »plavib«, ki pride na raz
govore s »Frančekom« (tako pra
vijo Frančeškinu) kar v enega od 
mariborskih hotelskih apartmajev, 
poglejmo, kaj se dogaja v maribor
skem »žalostno samem ostalem« no
gometu. Če bi rekli,da sila kole 
lomi, bi se zlagali. Nihče ne more 
reči, da ŽNK »Maribor« ne bi mo
gel sam osvojiti naslova tudi spo
mladanskega prvaka in se končno 
tudi uvrsti v II. ligo. Nibče ne za
nika, da bi dr. Welle iz Kovinarja 
ponovno napravil odlično moštvo. 
Toda za oboje bi potrebovali čas. 
»Modri« mo-rda le še pol leta, lahko 
tudi več, Kovinar pa zagotovo še 
leto in pol. In tako je končno pre-- 
vladala zrela misel, ki so jo imeli 
v glavi vsi pravi ljubitelji nogo
meta ter funkcionarji, V; pretežni 
meri tudi znani javni delavci, ki si 
končno skupno z nekaj tisoči že
lijo dober nogomet. Pravijo, da, če 
se bo enkrat posrečilo, ne bo šlo ni
kakor več navzdol. In v to verja
memo.

Pa pustimo to. Kakor je znano, 
se je Branik deset let potegoval za 
H. ligo. Uspel je le leta 1953., 
toda po letu dni je za las izpadel. 
Leta 1960 je prišla nad belo-črne 
katastrofa, leta T961 pa'lahko igral
ci, ki so sedaj še v jeseni nastopali 
za podzvezni klub podpisujejo ne- 
amaterske pogodbe. V 10. letih je 
uspelo le enkrat. Morda bo sedaj, 
ko bo delal »»možganski trust« tri
deseterice bolje. Morda bodo stuh- 
tali najboljšo rešitev. Ne dopustili 
(kdo je letos računal na Karlovac) 
»outsideru« svoje mesto bodisi iz 
Reke, Pulja, Oroslavlja, Siska, Bje- 
lovara in nasploh od tam kjer se 
bodo leta 1961 odigravale te nesreč
ne kvalifikacije. In morda bo »teh
niko* ponovno kupil zemljevid, da 
si ogleda najbližjo pot do Karlovca 
ali pa kakega drugega kraja, kot 
pred 6 meseci. V razglabljanje gre
mo predaleč. Konkretno.

Novo nogomčtno društvo NK 
»Maribor« živi in dela. Redne seje 
potekajo normalno. Določene so 
tehnične podrobnosti, igralci (23),

KK Domžale
in npho^ praznik

Na Dan JLA so stalne goste Gra- 
sovega kegljišča presenetili Dom- 
žalčani, ki so ta dan prispeli v 
Ljubljano v velikem številu. Pri
pravili so namreč prijateljski dvo
boj v čast Dneva JLA z domačim 
Gradisom in pripeljali s seboj ve
liko število kibicev. V disciplini 
6 X 200 lučajev so zmagali s 4712 : 
4626, v borbenih igrah pa sta bila 
dosežena naslednja rezultata: Gra
dis I : Domžale 397:327, Gradis II : 
Domžale II 356:320. Ob tej prilož
nosti so Domžale proslavile tudi 8 
let svojega obstoja.

Sedaj štejejo približno 100 čla
nov od teh je 7 ustanovnih članov, 
ki so leta 1952 pomagali pri formi
ranju kluba v Domžalah, še vedno 
aktivnih. Število članstva bi se v 
tem klubu seveda močno povečalo, 
če bi imeli večstezno kegljišče. 
Tudi mladino in ženske bi namreč 
lahko pritegnili v klub. Kljub te
mu, da so podeželski klub, so se v 
okviru republiških tekmovanj do
bro uveljavljali, pa tudi njihovi 
mladinci so pokazali precej uspeha.

Vse kaže, da bo njihov skromni 
jubilej tudi spodbudna prelomnica 
za bodoče delo, zakaj krajevni či- 
nitelji, na čelu s predstavniki 
ObLO, so jim začeli v zadnjem 
času precej pomagali in obljubili 
pomoč pri uresničitvi njihove želje 
— pri gradnji večsteznega keglji
šča v Domžalah. Ta objekt pa do

postal zbirališče domžalskih delov
nih ljudi, ki se bodo razvedrili ob 
tem rekreakcijskem športu. Zato upa
jo, da bo njihova akcija s pomočjo 
delovnih kolektivov, Občinskega 
odbora SZDL, Papirnice Količevo 
in naLiralne akcije »Športni dinar« 
uspela. Prav je, da bi vrli Domžal
čank ki glede kvalitete s svojo pa
nogo prednjačijo pred vsemi osta
limi športi v tem kraju, svojo željo 
tudi uresničili.

Dve košarkarski tekmi 
v Mariboru

Maribor, 25. decembra. Po zaslugi 
prof. Nateka so tudi v Šoštanju 
začeli gojiti košarko, Z dvema na
stopoma v Mariboru so dokazali, 
da so v kratkem času že lepo na
predovali. Y prvi tekmi je Maribor 
premagal Šoštanj 113:57 (54:27), v 
drugi pa MTT : Šoštanj 62 : 61 
(29:31). Najboljša igralce pri gostih 
sta hita Lukman in prof. Natek. V 
začetku januarja bodo v Mariboru 
začeli s tekmami zimske košarkar
ske lige. Člani Se članice KK Ma
ribor pa so se letos odločili, da 
bodo nastopili v okviru ljubljan
ske zimske košarkarske lige, to 
je s šestimi najboljšimi moštvi Slo
venije.

finance (nesrečne), igrišče, klubska 
barva in vrsta drugih več ali manj 
kočljivih vprašanj kot okoli števil
ke »1960«. Zakaj? NK Kovinar je 
namreč predlagal, 'tla bi se nov 
klub imenoval NK »Maribor« 1960. 
kot recimo »Miinchen 1860«. Toda 
povsod ta predlog ni naletel na od
prta ušesa. Končno je vseeno. Glav
no je, da je močan klub v Maribo
ru tu. Tudi pisec teh vrstic se je 
namreč naveličal poročati že nekaj 
let o istih moštvih ...

Pa še nekaj »otipljivih« reči:
— tehnična komsiija novega klu

ba je določila 23 igralcev, ki bodo 
zastopali g..novi sezoni NK »Mari
bor«. To so: Vabič, Tolič, Degan, 
Kek, Kreač, Reininger, Čeh, Valter 
in Karel Breznik, Vidic, Beti, Ar- 
nejčič in Šoštar. Od Kovinarja: 
Eferl, Donko, Gabrijan, Radulovič, 
Zečič, Kamenski, Šober, Blaznik, 
Lepenik in Kramer. Iz obeh prejš
njih klubov je odpadlo nekaj sta
rejših in slabših nogometašev. Tem 
bodo priporočili, da okrepijo NK 
Kovinar, da bi le ta prišel zagotovo 
v SCL.

— kaže, da se bo zaenkrat igralo 
na stadionu ob Tržaški cesti, saj 
gradijo v Ljudskem vrtu tribuno, 
pa tudi travnato igrišče bodo nekaj 
mesecev negovali, čeprav se »od 
zunaj« ne vidi, da bi bilo to po
trebno;

— klubska barva bo verjetno 
rdeče-bela. Toda to in še vrsto po
drobnosti bodo uredili nekaj na 
občnem zboru, nekaj pa kasneje;

— igralci so dobili odmor do 15. 
januarja, ko bodo pričele priprave;

— treneske posle bo prevzel na 
želio vseh trener Pflander, ki ga 
sedaj res nima pomena izpustiti iz 
rok in iskati novega;

— mladinski moštvi Kovinarja in 
»Maribora« se bosta prav tako »se
stali*. To se pravi, da bodo izbrani 
najboljši igralci, čeprav mnogi me
nijo, da bi bilo bolje, če bi do kon
ca spomladanskega prvenstva obe 
najboljši slovenski moštvi pastili 
nedotaknjeni in šele nato izbrali 
(mlajše) igralce za jesen in sezono 
1961—62;

— Kovinar bo prešel ponovno na 
desno stran Drave in se združil z 
novoformiranim Pionirjem, ki ga 
vodi znani srednji krilec Železinger;

— disciplina bo v novem društvu, 
ne le med igralci, na višku. To je 
brezpogojno potrebno, sicer uspe
hov ne bo. Sicer pa bodo tako in 
tako vsi delali z istim ciljem.

B. Skalicky

OFK Beograd v Sudanu
Kartum, 25. decembra. V prvi tekmi na 

turneji po Sudanu je Beograd premagal 
Hieai z 2:1. Gole za Beograd sta dosegla 
Stankovič in Mladenovič.

Malta, 25. decembra. Na gostovanju po 
Malti je avstrijsko moštvo WAC z Du
naja premagal kombinirano ekipo naj
boljših domaCih klubov s 4:2 (4:0).

Rim, 25. decembra. Italijanska nogo
metna zveza je sporočila, da bo tekma 
reprezentant Italije in Sovjetske zveze 
11. junija 1981 na olimpijskem stadionu 
v Rimu. Štiri dni pozneje pa bo Italija 
igrala z Argentino v Milanu ali Torinu. 
V sezoni 1901-02 bo Italija igrala s Sev. 
Irsko v Bologni (25. 4.), nato dve izločil
ni tekmi za svetovno prvenstvo, prija
teljske tekme s Francijo in Anglijo v 
Italiji in Avstrijo na Dunaju. Dogovar
jajo se za tekme mladega italijanskega 
moštva z Jugoslavijo, Madžarsko in Zah. 
Nemčijo.

ANGLEŠKA NOGOMETNA LIGA
London, 25. decembra. Na včerajšnjih 

tekmah angleške prve lige se bili do
seženi naslednji rezultati: Aston Villa : 
Wolverha«n;>ton 0:2, Blackpool : Black- 
burn 2:0, Boiiton : Leicester 2:0, Chel- 
sea : Manchester U. 1:2, Manchester C, : 
Fulham 3:2, Newcastle : Birmingham 2:2, 
Nottingham : Presto« 2:0, Tottenham : 
West Ham 2:0. Po 23. kolu vodi na tabeli 
Tottenham z 42 toCkami, sledi Wolver- 
hampton z 32 itd.

in zato bi bilo gotovo prav, če bi 
tudi za Olimp našli izhod in mu 
omogočili nadaljevanje tekmova
nja. Prepričani smo namreč, da no
gometaši Olimpa tudi v bodoče svo
jih prijateljev ne bodo razočarali. 
In konec koncev najbrž nismo pre
veliki optimisti, če menimo, da ni 
nič nemogočega preskrbeti sredstva 
za nastopanje tega skromnega ko
lektiva v slovenski conski ligi.

S podobnimi težavami so sezna
nili svoje prijatelje prejšnji teden 
tudi odborniki nogometnega kluba 
Krim. Ta klub je imel v letošnji 
jesenski sezoni težke trenutke. Me
njali so klubsko upravo, nekajkrat 
je celo kazalo, da bo moral klub 
prenehati s svojim delovanjem. 
Kljub vsem tem težavam pa so se 
nogometaši Krima v letošnjem 
prvenstvu dobro izkazali, mimo te
ga pa naj povemo, da je imel NK 
Krim od vseh ljubljanskih klubov, 
ki tekmujejo v slovenski conski 
ligi (Ljubljana, Slovan, Ilirija in 
Krim), največ obiskovalcev in si je 
prav od vstopnine, pridobil tudi 
največ finančnih sredstev. Vse pa 
kaže, da to ni dovolj in da bo treba 
prej ali slej najti finančne vire, ki 
bodo klubu, ki opravlja tudi veliko 
vzgojno vlof^na področju Rakov
nika, omogočal normalno delovanje.

OKRAJNO PRVENSTVO 
V KOŠARKI

Celje, 25, dec. — Na okrajnem 
prventvu mladink v košarki, je na
stopilo šest ekip. V finalu so bili 
doseženi naslednji rezultati: Gim
nazija : ESŠ 35:10, Učit. : TSš, 
21:13, Admn. šola : Vaj. šola Žalec 
16:15. Vrstni red: Gimnazija, ESŠ, 
Učiteljišče, TSš, Administrativna 
šola. Vajenska šola-Žalec.

USPELA TELOVADNA 
AKADEMIJA

Celje, 25. dec. V počastitev Dne
va JLA je Partizan Celie-mesto 
organiziral v Ljudskem gledališču 
telovadno akademijo, ki je vse
stransko uspela. Avtorji akademij
skih sestav: Lapornik, BeS«ovni,'
Rotar in Kokot, 'so z odličnimi se 
stavami, ki so jih telovadci skladne 
izvajali, pokazali pravo mojstrstvo 
na tem področju.. Na akademiji so 
nastopili tudi vrtiunski telovadci, 
kot Cerar, Trojar, Šrot,_ Sedlar, Po
gačnikova, Prusnikova in drugi, kj 
so s svojimi vrhunskimi storitvami 
povzdignili kvalitetni nivo prire
ditve.

NA ČELU AJDOVŠČINA
V jesenskem delu tekmovanja vi 

goriški Okrajni rokometni ligi se 
Je na prvo mesto uvrstila Ajdov 
ščina. Edini resni nasprotnik prvo- 
uvrščenemu moštvu je bila ekipa 
Idrije, ki je z 8 točkami osvojil^ 
drugo mesto. Ostala moštva sd 
piočno zaostala za prvima dvemr 
uvrščenima.

Lestvica:
Ajdovščina
Idrija
Nova Gorica 
Cerkno 
Dornberk 
Vipava

0 82:34
1 66:29
2 60:64 
2 76:99
4 45:78
5 12:37

10
8
5
5
2
P

Patrolni tek v počastitev 
dneva JLA

Maribor, 25. dec. — Na terenil 
okoli Železničarskega doma na Po 
horju je bil danes patrolni tek, k' 
pa je bil precej slabo zaseden za 
radi mraza. Pomanjkanje snega j( 
preprečilo tekmovanje na smučeh

Rezultati: mladinci (3 km), 11 pa 
trol: Kmetije (Mrb) 20:15, Partizai 
(Fram) 21:22, Žič (Mrb) 21:36; čiaii 
(5 km),' 10 patrol: Vojna pošta 789! 
29:23, SK Fužinar 30:00, SK Mariboi 
I 30:27. Med članicami je nastopili 
le patrola Partizana Fram, ki je n« 
1500 m dolgi progi dosegla čas 44:09

DVE TEOVADNI AKADEMIJI 
V KRANJU

Kranj, 25. decembra. V počastite1! 
dneva JLA sta bili v Kranju dv< 
telovadni akademiji Partizana-Ce;4 
ter in Partizana-Stražišče. Obe fJ 
dobro uspeli, še posebej v Strazj 
šču. Na obeh akademijah so sS 
predstavili vsi društveni oddelk^ 
Številni gledalci so bili z izvajani) 
mi točkami zadovoljni.

NOGOMETNO PRVENSTVO ITALIJE
Rim, 25. dec. Y današnjih tekmah ital^| 

janskega prvenstva so bili doseženi tile rd 
zultati: Bari : Milan 0:0, Lecco : Roma 0:O 
Bologna : Torino 3:1, Fiorentina : Laneross 
0:1, Internazionale : Spal 4:1. Juventna 
Sampdoria 3:2, Lazio : Catania 2:2, Napoli j 
Atalanta 0:0, Padova : Udinese 1:0.

NOGOMETNO PRVENSTVO FRANCIJE
Reims : Grcnoble 1:0, Angera : NancV 

1:2, Toulouse : Sedan 0:2, Trois : Nice 0:i I 
Rouen : Reims 1:0, Stade France : Nimes 2:1 
Limoges : Le Havre 2:1, Valencinnes : St I 
Etienne 3:1, Lyon : Racing 3:2, Nomano 
Lena 2:1.


